
S TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

:7 
:2 
:1
:14.30

Başkan :Menderes TÜREL
Divan Kâtibi :HaliI ÖZTÜRK
Divan Kâtibi :Muhammet URAL

Yazı Iş. ve Kar.D.Bş. T.BAYRAKTAR:Sayın Başkamın, sayın meclis üyelerim, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 10.08.2018 tarihli devam meclis toplantısına katılımı 
tespit edebilmek için parmak iziyle oturum açılma hususunu arz ederim.

GÜNDEMİN 1. MADDESİ
(YOKLAMA VE AÇILIŞ)

Büyükşehir Belediyesi Başkanı Menderes TÜREL, Ak Parti Meclis Üyeleri; Halil 
ŞAHİN, Halil KOCAER, Adil ÇELİK, Mustafa İsmet UYSAL, Mehmet ÖZEREN, Yusuf 
GÖVEN, Bahadır YANTAÇ, Mesut KOCAGÖZ, Bahattin BAYRAKTAR, İsmail AFŞAR, 
Emin HATİPOĞLU, Kerim BAŞKAPTAN, Mustafa Erkan ERSOY, Cenk Halil BAYAZ, 
Abdurrahman YILMAZ, Enver APUTKAN, Haşan Fevzi YILMAZ, Erdeniz YAVUZ, 
İbrahim KÖSEOĞLU, Yaşar SÖZEN, Musa YÜCEL, Fırat DEMİRCİ, Hüseyin TORUN, 
Muhammet URAL, Ahmet BÜYÜKAKÇA, Halit ÇİLİNGİR, Sadullah BAYAR, Halil 
ÖZTÜRK, Halit AKAR, Ali Rıza ZORLU, Mehmet UYAR, Mustafa EROĞLU, Rasim 
ELÇİ, Ercan MERTHATUN, Hüseyin ÖZBEK, Halil KARATAŞ, Serdal ÇAVUŞOĞLU, 
Süleyman ACAR, Ruhi BEŞİKTAŞ, CHP Meclis Üyeleri; Serkan KÜÇÜKKURU, Mustafa 
Reşat OKTAY, Recep TOKGÖZ, Erkan DEMİRCİ, Ali COŞKUN, Oytun Eylem DOĞMUŞ, 
Cansel TUNCER, Edip Kemal BAHADIR, Faik ÇITAK, Arzu YILDIRIM, Sami ALTUN, 
İsmet TOK, Erdal Ramazan ALTACA, Ahmet CAN, MHP Meclis Üyeleri; Ali Baki 
SARICA, Zihni ASİLTÜRK, Selçuk SENİRLİ, Emin ÇAĞLAR, İyi Parti Meclis Üyeleri; 
Ertürk YAZAR, Mehmet Cengiz BÜYÜKGEBİZ, ve Bağımsız Meclis Üyesi Mehmet 
KILINÇ'm toplantıya katıldıkları anlaşıldığından Büyükşehir Belediye Meclisi Ak Parti 40, 
CHP 14, MHP 4, İyi Parti 2, Bağımsız 1 Meclis üyesi olmak üzere toplam 61 üye ile açıldı.

BAŞKAN :Değerli belediye başkanlarımız, çok kıymetli
büyükşehir meclis üyelerimiz, ağustos ayı olağan meclis toplantımızın ikinci oturumunu 
açıyorum. Yeterli çoğunluğumuz vardır. Toplantımızda alacağımız kararların hayırlı ve 
uğurlu olmasını temenni ediyorum. Mazeretli arkadaşlarımız var.

Yazı İş. ve Kar.D.Bş. T.BAYRAKTAR:Evet.
BAŞKAN :0  arkadaşlarımızı okuyalım.
Yazı İş. ve Kar.D.Bş. T.BAYRAKTAR:Mazeretli sayın meclis üyelerimiz: Kaan 

Osman SARIOĞLU, Orhan AVCI, Şükrü SÖZEN, Mustafa GÜL, Ümit UYSAL, Erol 
ÖZKARABEKİR, Muhittin BÖCEK, Nurdan Aslı BAYAR ULUKAPI, Süleyman TOPÇU, 
Ramazan ETLİ. Arz ederim.

BAŞKAN :Evet, okunan arkadaşlarımızın mazeretlerinin
kabulünü oylarınıza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.
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AK Parti Meclis Üyeleri; Süleyman TOPÇU, Kaan Osman SARIOĞLU, Ramazan 
ETLİ, Orhan AVCI, CHP Meclis Üyeleri; Ümit UYSAL, Şükrü SÖZEN, Muhittin BÖCEK, 
Mustafa GÜL, Nurdan Aslı Bayar ULUKAPI, Bağımsız Meclis Üyesi Erol 
ÖZKARABEKİR'in mazeretli sayılması yönünde verdiği dilekçelerin kabulüne oylamaya 
katılanların oybirliği ile karar verildi.

(Ak Parti 33 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 51 oy kullanılmıştır.)

BAŞKAN :Gündemle ilgili herhalde önerge yok.
Gündemimizin birinci maddesi yoklama ve açılış maddesini tamamladık değerli arkadaşlar. 
Gündemimizdeki maddelerle ilgili tüm komisyon raporlarının okunmuş kabulü hususunu 
oylarınıza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 36 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

BAŞKAN : Gündemimizin ikinci maddesi grup görüş ve
önerileri. Bahattin Bey, buyurun.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Evet Sayın Başkanım, değerli meclis üyesi
arkadaşlarım, toplantımız hayırlara vesile olsun inşallah. İki ve 12 dahil toplu oylanmasını, 
komisyon raporu doğrultusunda uygundur Başkanım.

BAŞKAN :Bugün hemen hemen bütün kararlarımız
oybirliği olduğu için çabuk bitebilir meclis. Evet, takdir meclisin. İnşallah.

Üye Cansel TUNCER :İnşallah. Değerli meclis üyeleri ve kıymetli
hazirun, Cumhuriyet Halk Partisi grubum ve şahsım adına ben de saygıyla selamlıyorum yüce 
salonu, meclisimizi. Alacağımız kararların, ağustos ayı toplantımızın ikinci oturumunda 
alacağımız kararların hayırlı olmasını temenni ediyorum. Sayın Başkanım, gündemin ikinci 
maddesiyle ilgili grup görüşümüz komisyon raporuna katılıyoruz.

BAŞKAN :Evet.
Üye Cansel TUNCER :İki, 12.madde dahil toplu oylanması bizce de

uygundur. Komisyon raporlarına katılıyoruz.
BAŞKAN :Teşekkür ederiz.
Üye Cansel TUNCER :Ancak aralarda söz isteyen meclis üyelerimiz

olabilir. Bazı konularda sorularımız olacak.
BAŞKAN :Hay hay, tabi.
Üye Cansel TUNCER :Onlarm sözleri bakidir. Teşekkür ediyorum.
BAŞKAN :Her zaman, her zaman. Yani toplu oyladığımız

maddelerle de ilgili oyladıktan sonra konuşmak isteyen varsa, tabi ki bütün arkadaşlara her 
zaman bu imkan sonsuz derecede tanınıyor. Buyurunuz.

Üye Selçuk SENİRLİ :Milliyetçi Hareket Partisi Grubu adına ve şahsım
adına saygıyla selamlıyorum. Alacağımız kararların Antalya’mıza hayırlı olsun diliyorum. Bir 
ve iki, iki ve 12.madde komisyon kararları uygundur.

BAŞKAN :Değerli arkadaşlar, iki dahil, 12 dahil aradaki
sıralı tüm maddelerin...

Üye Ertürk YAZAR :Sayın Başkanım.
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BAŞKAN :Ay çok özür dilerim. Haklısınız. Buyurun
efendim. Çok özür diliyorum. Alışacağız, yani alışacağız. Kusura bakmayın.

Üye Ertürk YAZAR :Ben de İyi Parti Grubu adına divanı ve meclisi
saygıyla selamlıyorum. Bir dahaki sefere unutulmamak temennisiyle...

BAŞKAN :Ben de aynı temennide bulunuyorum.
Üye Ertürk YAZAR :İkiyle 12 arasındaki maddeler bizce de uygundur.
BAŞKAN :Kusura bakmayın Başkanım. Peki. İki dahil, 12

dahil aradaki sıralı tüm maddelerin birlikte oylanması hususunu ve komisyon raporları 
doğrultusunda kabulünü oylarınıza arz ediyorum.

GÜNDEMİN 2. MADDESİ
KARAR NO:767

ÖZÜ: Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 
13/07/2018 tarihli ve 636 sayılı kararı ile Çevre Koruma ve 
Kontrol Dairesi Başkanlığı Çalışma Usul ve Esasları 
Hakkında Yönetmelikte değişiklik yapılması nedeniyle; 
Büyükşehir Belediyesine ait Norm Kadro gereği Çevre 
Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığına bağlı hizmet 
yürütmek üzere Deniz ve Kıyı Yapıları Şube Müdürlüğü
biriminin kurulmasına ve ilgili Teşkilat Şemasının 5216
sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 21. maddesine 
istinaden ekteki şekilde yeniden düzenlenmesine, oylamaya 
katılanlarm oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul 
oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul 
oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2017 tarihli toplantısında gündemin 92. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclisinin 13/07/2018 tarihli ve 636 sayılı kararı ile Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanlığı Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelikte değişiklik yapılması 
nedeniyle; Büyükşehir Belediyemize ait Norm Kadro gereğince Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanlığına bağlı hizmet yürütmek üzere Deniz ve Kıyı Yapıları Şube Müdürlüğü 
biriminin kurulması hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Komisyonumuzca yapılan inceleme sonucunda, Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclisinin 13/07/2018 tarihli ve 636 sayılı kararı ile Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi 
Başkanlığı Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelikte değişiklik yapılması nedeniyle; 
Büyükşehir Belediyesine ait Norm Kadro gereği Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi 
Başkanlığına bağlı hizmet yürütmek üzere Deniz ve Kıyı Yapıları Şube Müdürlüğü biriminin 
kurulması ile ilgili Teşkilat Şemasının 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 21. 
maddesine istinaden ekteki şekilde yeniden düzenlenerek (Ek-1) komisyonumuzun uygun 
olduğu görüşüyle,
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Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 3. MADDESİ 
KARAR NO:768

ÖZÜ: Mahalli idareler Bütçe ve Muhasebe 
Yönetmeliğinin 37 inci maddesindeki “Ek ödenek; bütçede 
tertibi bulunduğu halde ihtiyaca yetmeyeceği anlaşılan veya 
bütçenin düzenlenmesi ve görüşülmesi sırasında 
düşünülmeyen ve bütçede tertibi açılmayan, ancak 
yapılmasında zorunluluk bulunan bir hizmet için tertip 
açılarak, bütçenin diğer tertiplerindeki ödeneklere 
dokunulmadan alınan ödenektir.” hükmü gereği; Serik 
Belediyesinin 06/07/2018 tarih ve 114 nolu kararında 
belirtilen gider kalemlerine eklenmek üzere 44.000.000 TL 
ek ödeneğin ilavesine, karşılık olarak Gelir bütçesinin ise 
Arsa Satış gelirlerinden 19.000.000 TL ve Diğer Bina Satış 
Gelirlerinden 25.000.000TL olmak üzere denklik 
sağlanarak Ek Ödenek verilmesine, îlçe Meclislerinden 
geldiği şekli ile oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 54 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 93. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Serik Belediye 
Başkanlığı Mali Hizmetler Müdürlüğünün ilgi yazılarında 06/07/2018 tarih ve 114 Nolu 
Meclis Kararı ile Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37 nci Maddesine göre
2018 mali yılı bütçesine 44.000.000TL ek bütçe talebi hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Serik Belediye Meclisinin 06/07/2018 tarih ve 114 nolu kararma istinaden alman ek 
ödenek kararı;

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37 inci maddesi “Ek ödenek; 
bütçede tertibi bulunduğu halde ihtiyaca yetmeyeceği anlaşılan veya bütçenin düzenlenmesi 
ve görüşülmesi sırasında düşünülmeyen ve bütçede tertibi açılmayan, ancak yapılmasında 
zorunluluk bulunan bir hizmet için tertip açılarak, bütçenin diğer tertiplerindeki ödeneklere 
dokunulmadan alınan ödenektir.” Bu nedenle; Serik Belediyesinin 06/07/2018 tarih ve 114 
nolu kararında belirtilen gider kalemlerine eklenmek üzere 44.000.000 TL ek ödeneğin 
ilavesi, karşılık olarak Gelir bütçesinin ise Arsa Satış gelirlerinden 19.000.000 TL ve Diğer 
Bina Satış Gelirlerinden 25.000.000TL olmak üzere denklik sağlanarak Ek Ödenek verilmesi 
Meclislerinden geldiği şekli ile uygun olduğu hususuna ait,
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Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi Faik 
ÇITAK ‘Katılmıyorum’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 4. MADDESİ
KARAR NO:769

ÖZÜ: Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37 
inci maddesindeki “Ek ödenek; bütçede tertibi bulunduğu halde ihtiyaca 
yetmeyeceği anlaşılan veya bütçenin düzenlenmesi ve görüşülmesi 
sırasında düşünülmeyen ve bütçede tertibi açılmayan, ancak 
yapılmasında zorunluluk bulunan bir hizmet için tertip açılarak, 
bütçenin diğer tertiplerindeki ödeneklere dokunulmadan alınan 
ödenektir.” hükmü gereği; Muratpaşa Belediye Meclisinin 05/07/2018 
tarih ve 291 nolu kararında yer alan; 46 07 23 38-06 2 0-5-03 5 1 04 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetlerine 3.880.000 TL, 
46 07 23 33-06 2 0-5-03 5 1 04 Fen İşleri Müdürlüğü Müteahhitlik 
Hizmetlerine 1.150.000 TL, 46 07 23 33-06 2 0-5-06 2 2 01 Fen İşleri 
Müdürlüğü Hammadde Alımına 5.500.000 TL, 46 07 23 42-05 1 0-5-03
5 1 04 Temizlik İşleri Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetlerine 4.000.000 
TL, 46 07 23 45-03 1 9-5-03 5 1 09 Zabıta Müdürlüğü Özel Güvenlik 
Hizmetleri Alım Giderlerine 4.900.000 TL, 46 07 23 37-01 1 2-5-09
6 1 01 Mali Hizmetler Müdürlüğü Yedek Ödenek Tertibine 10.570.000 
TL olmak üzere, toplam 30.000.000 TL Ek ödeneğin ilavesine ve 
karşılık olarak Gelir Bütçesinin 06 1 5 01 Arsa Satış Gelirlerine
30.000.000TL ile denklik sağlanarak Ek Ödenek verilmesine, İlçe 
Meclislerinden geldiği şekli ile oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi 
Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 94. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa Belediye 
Başkanlığı Mali Hizmetler Müdürlüğünün ilgi yazılarında 05/07/2018 tarih ve 291 Nolu Meclis 
Kararı ile Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37 nci Maddesine göre 2018 mali 
yılı bütçesine 30.000.000TL ek bütçe talebi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediye Meclisinin 05/07/2018 tarih ve 291 nolu kararına istinaden alınan ek 
ödenek kararı;

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37 inci maddesi “Ek ödenek; bütçede 
tertibi bulunduğu halde ihtiyaca yetmeyeceği anlaşılan veya bütçenin düzenlenmesi ve 
görüşülmesi sırasında düşünülmeyen ve bütçede tertibi açılmayan, ancak yapılmasında zorunluluk 
bulunan bir hizmet için tertip açılarak, bütçenin diğer tertiplerindeki ödeneklere dokunulmadan 
alınan ödenektir.” Bu nedenle; Muratpaşa Belediye Meclisinin 05/07/2018 tarih ve 291 nolu 
Kararında yer alan;
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46 07 23 38-06 2 0-5-03 5 1 04 Park ve Bahçeler Müdürlüğü Müteahhitlik 
Hizmetlerine 3.880.000 TL,

46 07 23 33-06 2 0-5-03 5 1 04 Fen İşleri Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetlerine
1.150.000 TL,

46 07 23 33-06 2 0-5-06 2 2 01 Fen İşleri Müdürlüğü Hammadde Alımına 5.500.000
TL

46 07 23 42-05 1 0-5-03 5 1 04 Temizlik İşleri Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetlerine 
4.000.000 TL,

46 07 23 45-03 1 9-5-03 5 1 09 Zabıta Müdürlüğü Özel Güvenlik Hizmetleri Alım 
Giderlerine 4.900.000 TL,

46 07 23 37-01 1 2-5-09 6 1 01 Mali Hizmetler Müdürlüğü Yedek Ödenek Tertibine
10.570.000 TL olmak üzere, toplam 30.000.000 TL Ek ödeneğin İlavesi ve karşılık olarak 
Gelir Bütçesinin 06 1 5 01 Arsa Satış Gelirlerine 30.000.000TL ile denklik sağlanarak Ek 
Ödenek verilmesi Meclislerinden geldiği şekli ile uygun olduğu hususuna ait,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 5. MADDESİ
KARAR NQ:770

ÖZÜ: Kemer Belediye Meclisinin 02/07/2018 
tarih ve 40 sayılı kararı ile alman 8.000.000TL’lik ödenek 
aktarım kararı hakkında; Mahalli İdareler Bütçe ve 
Muhasebe Yönetmeliğinin 36/3 maddesi “Büyükşehir ilçe 
belediyelerinde; aktarmalarla ilgili meclis kararları bütçe ile 
ilgili meclis kararlan gibi kesinleşir ve yürürlüğe girer.” 
Hükmü gereği; Kemer Belediyesinin 2018 yılı gider 
bütçesinden; 46 07 14 09-07 2 1-5-03 5 1 04 Sağlık 
Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetleri tertibinden 450.000TL, 
46 07 14 30-04 4 3-5-03 5 1 04 Fen İşleri Müdürlüğü 
Müteahhitlik Hizmetleri tertibinden 2.200.000 TL, 46 07 14 
33-03 9 9-5-03 5 1 04 Zabıta Müdürlüğü Müteahhitlik 
Hizmetleri tertibinden 1.850.000TL, 46 07 14 36-08 1 0-5- 
03 5 1 04 Park ve Bahçeler Müdürlüğü Müteahhitlik 
Hizmetleri tertibinden 3.500.000TL olmak üzere toplam
8.000.000 TL ödeneğin, İnsan Kaynakları Eğitim 
Müdürlüğü 46 07 14 05-01 3 1-5-03 5 1 04 Müteahhitlik 
Hizmetleri tertibine 7.500.000TL ve 46 07 14 05- 01 3 1 -5-
03 5 1 11 Hizmet Alımı Suretiyle Çalıştırılacak Personele 
Yapılacak Kıdem Tazminatı bütçe tertibine 500.000TL 
aktarılmasına oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 54 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 95. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Kemer Belediye 
Başkanlığının Kurumsal Sınıflandırmanın 4. Düzeyleri arası Bütçe Aktarması hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kemer Belediye Meclisinin 02/07/2018 tarih ve 40 sayılı kararı ile alman
8.000.000TL’lik ödenek aktarım kararı hakkında; Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe 
Yönetmeliğinin 36/3 maddesi “Büyükşehir ilçe belediyelerinde; aktarmalarla ilgili meclis 
kararları bütçe ile ilgili meclis kararları gibi kesinleşir ve yürürlüğe girer.” Hükmü gereği; 
Kemer Belediyesinin 2018 yılı gider bütçesinden; 46 07 14 09-07 2 1-5-03 5 1 04 Sağlık 
Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetleri tertibinden 450.000TL, 46 07 14 30-04 4 3-5-03 5 1 04 
Fen İşleri Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetleri tertibinden 2.200.000 TL, 46 07 14 33-03 9 9- 
5-03 5 1 04 Zabıta Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetleri tertibinden 1.850.000TL, 46 07 14 36- 
08 1 0-5-03 5 1 04 Park ve Bahçeler Müdürlüğü Müteahhitlik Hizmetleri tertibinden 
3.500.000TL olmak üzere toplam 8.000.000 TL ödeneğin, İnsan Kaynakları Eğitim 
Müdürlüğü 46 07 14 05-01 3 1-5-03 5 1 04 Müteahhitlik Hizmetleri tertibine 7.500.000TL ve 
46 07 14 05- 01 3 1 -5-03 5 1 11 Hizmet Alımı Suretiyle Çalıştırılacak Personele Yapılacak 
Kıdem Tazminatı bütçe tertibine 500.000TL aktarılmasının uygun olduğu görüşü ile;

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 6. MADDESİ
KARAR NO:771

ÖZÜ: Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı cari giderlerini karşılamak 
üzere 2018 Yılı Bütçesinde Destek Hizmetleri Dairesi 
Başkanlığı altında bulunan Kırtasiye Alımları, Yakacak 
Alımları, Baskı ve Cilt Giderleri ile Diğer Tüketim Mal ve 
Malzeme Alımları bütçe kalemlerinde yeterli ödenek 
bulunmadığı için; Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığının
2018 yılı bütçesinin 46 07 01 39-10 9 9 00-5-05 4 7 90 
Diğer Sosyal Amaçlı Transferler bütçe tertibinden 
445.000TL’ nin alınarak, Destek Hizmetleri Dairesi 
Başkanlığının, 46 07 01 04-01 3 9 05-5- 03 2 1 01 Kırtasiye 
Alımları bütçe tertibine 160.000TL, 46 07 01 04-01 3 9 05- 
5- 03 2 3 01 Yakacak Alımları bütçe tertibine 30.000TL, 46 
07 01 04- 01 3 9 05-5- 03 2 1 05 Baskı ve Cilt Giderleri 
bütçe tertibine 25.000TL, 46 07 01 04-01 3 9 05-5- 03 2 9 
90 Diğer Tüketim Mal ve Malzeme Alımları bütçe tertibine 
230.000TL olmak üzere toplam 445.000TL’ nin 
aktarılmasına, oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu il 
toplam 54 oy kullanılmıştır.)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ



ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 96. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığının 2018 Mali yılı bütçesinde yer alan 46 07
01 39-10 9 9 00-5-05 4 7 90 Diğer Sosyal Amaçlı Transferler bütçe tertibinden 445.000TL’ 
nin alınarak, Destek Hizmetleri Dairesi Başkanlığının, 46 07 01 04- 01 3 9 05-5- 03 2 1 01 
Kırtasiye Alımları bütçe tertibine 160.000TL,46 7 01 04- 01 3 9 05-5- 03 2 3 01 Yakacak 
Alınılan bütçe tertibine 30.000TL, 46 07 01 04- 01 3 9 05-5- 03 2 1 05 Baskı ve Cilt 
Giderleri bütçe tertibine 25.000TL 46 07 01 04-01 3 9 05-5- 03 2 9 90 Diğer Tüketim Mal ve 
Malzeme Alımları bütçe tertibine 230.000TL aktarılması hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı cari giderlerini karşılamak üzere 2018 Yılı 
Bütçesinde Destek Hizmetleri Dairesi Başkanlığı altında bulunan Kırtasiye Alımları, Yakacak 
Alımları, Baskı ve Cilt Giderleri ile Diğer Tüketim Mal ve Malzeme Alımları bütçe 
kalemlerinde yeterli ödenek bulunmadığı için;

Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığının 2018 yılı bütçesinin 46 07 01 39-10 9 9 00-5- 
05 4 7 90 Diğer Sosyal Amaçlı Transferler bütçe tertibinden 445.000TL’ nin alınarak, Destek 
Hizmetleri Dairesi Başkanlığının,

46 07 01 04-01 3 9 05-5- 03 2 1 01 Kırtasiye Alımları bütçe tertibine 160.000TL,
46 07 01 04-01 3 9 05-5- 03 2 3 01 Yakacak Alımları bütçe tertibine 30.000TL,
46 07 01 04- 01 3 9 05-5- 03 2 1 05 Baskı ve Cilt Giderleri bütçe tertibine 25.000TL 
46 07 01 04-01 3 9 05-5- 03 2 9 90 Diğer Tüketim Mal ve Malzeme Alımları bütçe 

tertibine 230.000TL olmak üzere toplam 445.000TL’ nin aktarılması, 5216 sayılı kanunun 12 
nci, 5393 sayılı kanunun 18/b maddeleri ile Mahalli İdareler Bütçe Muhasebe Yönetmeliğinin 
36/2 nci maddesinin “ ...Bütçede fonksiyonel sınıflandırmanın birinci düzeyleri arasındaki 
aktarmalar meclis kararı ile yapılır.” hükmü gereğince aktanna işleminin uygun olduğu 
hususuna ait,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 7. MADDESİ 
KARAR NO:772

ÖZÜ: Manavgat Belediye Meclisinin 03/07/2018 
tarih ve 93 sayılı kararı ile onaylanan “Otogar ve Side 
Antik Kent Girişi Arasında Yolcu Taşımacılığı Ücret 
Tarifesi”nin güncellemesine, Plan ve Bütçe Komisyonu 
Raporu doğrultusunda, oylamaya katılanlarm oy birliği ile 
karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, 
MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 97.maddesinde 
görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Manavgat Belediye Meclisinin 
03/07/2018 tarih ve 93 sayılı kararı ile onaylanan "Side Otogar ve Side Antik Kent Girişi arasında 
Yolcu Taşıma Ücretlerinin kaldırılması" hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Manavgat Belediye Meclisinin 03/07/2018 tarih ve 93 sayılı kararı ile onaylanan “Otogar 
ve Side Antik Kent Girişi Arasında Yolcu Taşımacılığı Ücret Tarifes”nin güncellemesi hususunun 
aşağıdaki şekliyle uygun olduğu görüşü ile;

MEVCUT TARİFE:

SİDE OTOGARI VE ANTİK KENT ARASI YOLCU TAŞIMA ÜCRET 
TARİFESİ

S.NO SAAT ARALIĞI TUTARI KDV 
DAHİL

1 KİŞİ BAŞI 1 TL

YENİ TARİFE:

SİDE OTOGARI VE ANTİK KENT ARASI YOLCU TAŞIMA ÜCRET 
TARİFESİ

S.NO SAAT ARALIĞI TUTARI KDV 
DAHİL

1 KİŞİ BAŞI ÜCRETSİZ

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler imzalı 
Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 8. MADDESİ 
KARAR NO:773

I fi A

ÖZÜ: Demre Belediye Başkanlığının 27/07/2018 
tarihli ve E.2318 sayılı yazısında; işletme yetkisi Antalya 
Büyükşehir Belediyesi uhdesinde bulunan Demre ve 
Beymelek Toptancı Hallerinin belirli bir bedel karşılığında 
Demre Belediyesine devredilmesi konusunda Meclis kararı 
aldıklarını, konunun Antalya Büyükşehir Belediyesince 
değerlendirilerek 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi 
Kanununun 7 inci maddesinin birinci fıkrasının (z) bendi 
hükmüne istinaden Demre Belediyesine devredilmesini talep 
edilmekte olup; 6360 sayılı Kanun uyarınca Büyükşehir 
Belediyemize devredilen Demre ve Beymelek Toptancı 
Hallerinin; a) 10/7/2004 tarihli ve 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin birinci fıkrasının (t)



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Belediye Kanunu’nun 75 inci maddesinin birinci fıkrasının 
(a) bendine, c) 11/3/2010 tarihli ve 5957 sayılı Sebze ve 
Meyveler ile Yeterli Arz ve Talep Derinliği Bulunan Diğer 
Malların Ticaretinin Düzenlenmesi Hakkında Kanunun 9 
uncu maddesinin üçüncü fıkrasına, ç) 7/7/2012 tarihli ve 
28346 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan Sebze ve Meyve 
Ticareti ve Toptancı Halleri Hakkında Yönetmeliğin 14 üncü 
maddesinin birinci fıkrasına dayanılarak, 1 yıl süre ve peşin 
ödenmek kaydıyla 2.600.000TL bedelle, ekli protokol 
hükümleri çerçevesinde Demre Belediyesiyle birlikte 
işletilmesine, oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabııl oyu, MHP 4 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 54 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısının 98. maddesinde 
görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; 6360 sayılı Kanun uyarınca Büyükşehir 
Belediyemize devredilen Demre Toptancı Halinin; a) 10/7/2004 tarihli ve 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin birinci fıkrasının (t) bendi ve (z) bendine, b) 3/7/2005 
tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 75 inci maddesinin birinci fıkrasının (a) bendine, c) 
11/3/2010 tarihli ve 5957 sayılı Sebze ve Meyveler ile Yeterli Arz ve Talep Derinliği Bulunan 
Diğer Malların Ticaretinin Düzenlenmesi Hakkında Kanunun 9 uncu maddesinin üçüncü 
fıkrasına, ç) 7/7/2012 tarihli ve 28346 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan Sebze ve Meyve 
Ticareti ve Toptancı Halleri Hakkında Yönetmeliğin 14 üncü maddesinin birinci fıkrasına, 
dayanılarak Meclis tarafından belirlenecek süre ve bedelle, ekli protokol taslağında yer alan 
hükümler çerçevesinde Demre Belediyesiyle birlikte işletilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Demre Belediye Başkanlığı’nm 27/07/2018 tarihli ve E.2318 sayılı yazısında; işletme 
yetkisi Büyükşehir Belediyemiz uhdesinde bulunan Demre ve Beymelek Toptancı Hallerinin 
belirli bir bedel karşılığında Demre Belediyesine devredilmesi konusunda Meclis kararı 
aldıklarını, konunun tarafımızca değerlendirilerek 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun
7 inci maddesinin birinci fıkrasının (z) bendi hükmüne istinaden Demre Belediyesine 
devredilmesini talep etmektedir.

6360 sayılı Kanun uyarınca Büyükşehir Belediyemize devredilen Demre ve Beymelek 
Toptancı Hallerinin;

a) 10/7/2004 tarihli ve 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin 
birinci fıkrasının (t) bendi ve (z) bendine, b) 3/7/2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 
75 inci maddesinin birinci fıkrasının (a) bendine, c) 11/3/2010 tarihli ve 5957 sayılı Sebze ve 
Meyveler ile Yeterli Arz ve Talep Derinliği Bulunan Diğer Malların Ticaretinin Düzenlenmesi 
Hakkında Kanunun 9 uncu maddesinin üçüncü fıkrasına, ç) 7/7/2012 tarihli ve 28346 sayılı Resmi 
Gazetede yayımlanan Sebze ve Meyve Ticareti ve Toptancı Halleri Hakkında Yönetmeliğin 14 
üncü maddesinin birinci fıkrasına dayanılarak, 1 yıl süre ve peşin ödenmek kaydıyla 2.600.000TL 
bedelle, ekli protokol taslağında yer alan hükümler çerçevesinde Demre Belediyesiyle birlikte 
işletilmesinin komisyonumuzca uygun olduğu görüşü ile;



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 9. MADDESİ
KARAR NO:774

ÖZÜ: Manavgat Belediye Meclisinin 23/07/2018 
tarih ve 94 sayılı kararı ile onaylanan “Çamiçi Halk Plajı 
Şezlong Ücreti” nin, 95 sayılı kararı ile onaylanan 
“Manavgat Kent Müzesi açılış kapanış saatlerinin, kapalı 
olduğu günlerin, giriş ücretlerinin, kafeterya ve satış 
ünitesi tarifeleri” nin, 96 sayılı kararı ile onaylanan “Girit 
Kahvesi Tarifeleri ”nin, 97 sayılı kararı ile onaylanan 
“Manavgat Kart Bedeli ve Uygulanacağı Yerlerdeki 
Tarifeleri” nin belirlenmesi hususlarının Plan ve Bütçe 
Komisyonu Raporu doğrultusunda kabulüne, oylamaya 
katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul 
oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul 
oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

I
Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 

154.maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Manavgat Belediye 
Meclisinin 23/07/2018 tarih 94-95-96-97 sayılı kararı ile onaylanan gelir tarifeleri hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Manavgat Belediye Meclisinin 23/07/2018 tarih ve 94 sayılı kararı ile onaylanan 
“Çamiçi Halk Plajı Şezlong Ücreti” nin, 95 sayılı kararı ile onaylanan “Manavgat Kent 
Müzesi açılış kapanış saatlerinin, kapalı olduğu günlerin, giriş ücretlerinin, kafeterya ve satış 
ünitesi tarifeleri” nin, 96 sayılı kararı ile onaylanan “Girit Kahvesi Tarifeleri ”nin, 97 sayılı 
kararı ile onaylanan “Manavgat Kart Bedeli ve Uygulanacağı Yerlerdeki Tarifeleri” nin 
belirlenmesi hususunun aşağıdaki şekliyle uygun olduğu görüşü doğrultusunda;

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

ESKİ TARİFE
H A L K  PLA JLA R I ŞEZ LO N G  Ü C RETLERİ

S.NO A Ç IK L A M A SI T UTA RI K DV D A H İL

1 ŞEZLONG 5,00 TL

YENİ TARİFE
Ç A M İÇİ H A L K  PLA JI ŞEZ LO N G  K İR A L A M A  Ü C R E T  TA R İFESİ

S.NO A Ç IK L A M A SI TUTA RI K DV D A H İL

1 ŞEZLONG ÜCRETSİZ

Manavgat Kent Müzesi Açılış -  Kapanış Saatleri ve Kapalı Olduğu Günlerin Bilgileri



T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

Sıra No Açıklam ası Saat / Gün

1 Açılış 10:00

2 Kapanış 18:00

3 Kapalı Olduğu Günler
Her Hafta Salı 
Günü

Manavgat Kent Müzesi Giriş Ücretleri

Sıra No A çıklam ası
Tutarı
(TL) (K D V  
Dahil)

1 Kişi Başı 5,00 TL

2 Engelli, Şehit Aileleri ve Gaziler, 18 Yaş Altı Örgün ve Yaygın Öğrenciler Ücretsiz

Manavgat Kent Müzesi Kafeterya ve Satış Ünitesi Ücretleri

Sıra No Açıklam ası
Tutarı
(TL) (K DV Dahil)

1 Çay 2,00 TL

2 Oralet 2,00 TL

3 Ada Çayı 2,00 TL

4 Kuşburnu 2,00 TL

5 ^imon Çayı 2,00 TL

6 Tarçın 2,00 TL

7 Kekik 2,00 TL

8 <.ahve ve Benzeri Türleri 5,00 TL

9 Ayran 2,00 TL

Not: D iğer Ü rünler satışa sunulduğu birim ler ve ürünlerin cinsine göre Fatura Bedelinin en az % 15 
Fazlası +  K D V  olarak belirlenir.

Girit Kahvesi İçecek ve Yiyecek Ücretleri

Sıra No A çıklam ası
Tutarı
(TL) (K DV Dahil)

V ı
1 \
MjV ıu <\ f f /



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

1 Çay 2,00 TL

2 Oralet 2,00 TL

3 Ada Çayı 2,00 TL

4 Kuşburnu 2,00 TL

5 Limon Çayı 2,00 TL

6 Tarçın 2,00 TL

7 Kekik 2,00 TL

8 Kahve ve Benzeri Türleri 5,00 TL

9 Ayran 2,00 TL

10 Girit Kurabiyesi (Kilogram) 20,00 TL

Not: D iğer Ürünler satışa sunulduğu birim ler ve ürünlerin cinsine göre Fatura B edelinin en az % 15  
Fazlası +  K DV olarak belirlenir.

Manavgat Kart Ücreti

Sıra No A çıklam ası
Tutarı
(TL) (K DV Dahil)

1 Üye Kart Bedeli 10,00 TL

Manavgat Kart Sahiplerinin Manavgat Büyük Şelalesine Giriş Ücreti

Sıra No A çıklam ası
Tutarı
(TL) (K D V  Dahil)

1 Kişi Başı 1,00 TL

Manavgat Kart Sahiplerinin Halk Plajları Şezlong Kiralama Ücreti

Sıra No A çıklam ası
Tutarı
(TL) (K DV Dahil)

1 Kişi Başı 1,00 TL

Manavgat Kart Sahiplerinin Manavgat Kent Müzesi Giriş Ücreti

Sıra No A çıklam ası
Tutarı
(TL) (K DV Dahil)

1 Kişi Başı 1,00 TL

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

GÜNDEMİN 10. MADDESİ 
KARAR NO:775

ÖZÜ: Orman Genel Müdürlüğü' nün 25.06.2018 
tarihli ve 2018/69 sayılı Olur' u ile Manavgat İlçesinde 
Şelale Serisi 288 nolu bölme üzerinde Büyükşehir 
Belediyesine izin verilen Kavak Mezarlığı alanı üzerine 
Ahmet Özel isimli vatandaş tarafından yapılarak 
Büyükşehir Belediyesine bedelsiz olarak bağışlanacak 
olan ibadethane için Büyükşehir Belediyesi ile Ahmet 
Özel arasında protokol yapılmak üzere Genel Sekreter 
Birol EKİCİ’ ye yetki verilmesine, oylamaya katılanlarm 
oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 
kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 155.
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Manavgat İlçesinde
Şelale Serisi 288 nolu bölme üzerinde Büyükşehir Belediyesine izin verilen Kavak Mezarlığı 
alanı üzerine cenaze defni sırasında ve kabir ziyaretlerinde vatandaşlarımızın ibadetlerim 
yerine getirebilmesi için tüm proje ve imalatlarını karşılayarak yapılacak ibadethaneyi 
Belediyemize bağışlama talebinde bulunmuş olup söz konusu alana yapılacak ibadethane için 
Ahmet Özel ile Belediyemiz arasında protokol imzalanması için Genel Sekreter Birol EKİCİ' 
nin yetkili kılınması hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Orman Genel Müdürlüğü' nün 25.06.2018 tarihli ve 2018/69 sayılı Olur' u ile 
Manavgat İlçesinde Şelale Serisi 288 nolu bölme üzerinde Büyükşehir Belediyesine izin 
verilen Kavak Mezarlığı alanı üzerine Ahmet Özel isimli vatandaş tarafından yapılarak 
Büyükşehir Belediyesine bedelsiz olarak bağışlanacak olan ibadethane için Büyükşehir 
Belediyesi ile Ahmet Özel arasında protokol yapılmak üzere Genel Sekreter Birol EKİCİ’ ye 
yetki verilmesi Komisyonumuzca uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.



ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(10.08.2018)

T.C.

GÜNDEMİN 11. MADDESİ
KARAR NO:776

ÖZÜ: Antalya ili, Muratpaşa ilçesi, Yüksekalan 
Mahallesi sınırları içerisinde bulunan, mülkiyeti 
Hâzineye ait 4.213,22 m2 yüzölçümlü 13168 ada 2 parsel 
numaralı taşınmazın üzerinde Kalekapı Kentsel 
Dönüşüm projesi kapsamında ve onaylı uygulama 
projesinde belirtilen tesisler yapılmak amacıyla Antalya 
Büyükşehir Belediyesi lehine 23.12.2014 tarihinde irtifak 
hakkı tesis edilmiş olup; Yüksekalan Mahallesi 13168 
ada 2 parsel sayılı taşınmaz üzerindeki İsmet İnönü 
Kentsel Yaşam Alanı Projesinde yer alan 6 N o’lu çay 
bahçesi (kafeterya)’ nin 10 (on) yıl süre ile ilk yıl kira 
bedeli 6.000,00 -TL+KDV diğer yıllar kira bedelinin 
Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın 
aynı ayma göre) oranında arttırılması kaydıyla, ayrıca 
çaybahçesi (kafeterya)’ nin işletilmesinden elde edilen 
toplam yıllık hasılattan Belediyeye ödenen kira bedeli 
düşüldükten soma kalan bedel üzerinden % 1 oranında 
Hâzineye pay yatırılması kaydıyla, 5216 sayılı 
Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre 
EKDAĞ Ekmek Dağıtım San. Ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya 
verilmesine, oylamaya katılanlarm oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP
4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu 
ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 157’inci 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; İlimiz Muratpaşa İlçesi, 
Yüksekalan Mahallesi sınırları içerisinde bulunan, mülkiyeti Hâzineye ait 4.213,22 m2 
yüzölçümlü 13168 ada 2 parsel numaralı taşınmazın üzerinde Kalekapı Kentsel Dönüşüm 
projesi kapsamında ve onaylı uygulama projesinde belirtilen tesisler yapılmak amacıyla 
Belediyemiz lehine 23.12.2014 tarihinde irtifak hakkı tesis edilmiştir. Yüksekalan Mahallesi 
13168 ada 2 parsel sayılı taşınmaz üzerindeki İsmet İnönü Kentsel Yaşam Alanı Projesinde 
yer alan 6 No’lu çay bahçesi (kafeterya)’ nin 10 (on) yıl süre ile 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediye Kanununun 26. Maddesine göre kira bedelinin belirlenerek Belediyemiz Şirketi 
EKDAG Ekmek Dağıtım San. Ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

İlimiz Muratpaşa İlçesi, Yüksekalan Mahallesi sınırları içerisinde bulunan, mülkiyeti 
Hâzineye ait 4.213,22 m2 yüzölçümlü 13168 ada 2 parsel numaralı taşınmazın üzerinde 
Kalekapı Kentsel Dönüşüm projesi kapsamında ve onaylı uygulama projesinde belirtilen 
tesisler yapılmak amacıyla Belediyemiz lehine 23.12.2014 tarihinde irtifak hakkı tesis 
edilmiştir.
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Yüksekalan Mahallesi 13168 ada 2 parsel sayılı taşınmaz üzerindeki İsmet İnönü 
Kentsel Yaşam Alanı Projesinde yer alan 6 No’lu çay bahçesi (kafeterya)’ nin 10 (on) yıl süre 
ile ilk yıl kira bedeli 6.000,00 -TL+KDV diğer yıllar kira bedelinin Yurt İçi Üretici Fiyat 
Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın aynı ayma göre) oranında arttırılması kaydıyla, ayrıca 
çaybahçesi (kafeterya)’ nin işletilmesinden elde edilen toplam yıllık hasılattan Belediyeye 
ödenen kira bedeli düşüldükten soma kalan bedel üzerinden % 1 oranında Hâzineye pay 
yatırılması kaydıyla 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre 
EKDAĞ Ekmek Dağıtım San. Ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya verilmesi uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 12. MADDESİ 
KARAR NO:777

ÖZÜ: Dünya genelinde kamu su hizmet
kurumlan ve sürdürülebilirlik ofisleri gibi diğer şehir 
kurumlan tarafından desteklenen, belediye başkanlarının 
dahil olduğu gönüllü bir koalisyon olan Uluslararası 
Cities4Forests’a(Ormanlar İçin Şehirler Birliği); 5393 
sayılı yasanın 18. ve 74. maddeler gereği, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin kurucu üye olmasına ve üyelik 
için Antalya Büyükşehir Belediyesi’ni temsilen Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkam’na yetki verilmesine, 
oylamaya katılanlarm oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 
41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi 
Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısı 156. maddesinde 
görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Uluslararası Cities4Forests (Ormanlar 
İçin Şehirler Birliği); dünya genelinde kamu su hizmet kurumlan ve sürdürülebilirlik ofisleri 
gibi diğer şehir kurumlan tarafından desteklenen, belediye başkanlarının dahil olduğu gönüllü 
bir koalisyondur. Ormanlar, su, iklim, iletişim, fınans, ve politika alanlarında uzman olan 
kurumlardan teknik destek alan Cities4Forests’a katılım ücretsizdir. Cities4Forests şehirlerde 
iklim değişikliği ile mücadele etmek, havzaları ve biyoçeşitliliği korumak ve vatandaşları için 
refah seviyesini artırmayı hedeflemektedir. Ormanları şehir gelişim planlarına ve 
programlarına entegre etmek için şehir yönetimleri ve vatandaşlar arasında politik, sosyal ve 
ekonomik desteği harekete geçirmek, orman tahribini azaltmak, ormanları restore etmeyi 
(şehirlere daha fazla ağacın dahil olması) ve ormanları daha sürdürülebilir bir şekilde 
yönetmeyi amaçlamakta olup Cities4Forests’a; 5393 sayılı yasanın 18. ve 74. maddeler 
gereği, Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin kurucu üye olması ve üyelik için Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’ni temsilen Antalya Büyükşehir Belediye Başkanma yetki verilmesi 
hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Uluslararası Cities4Forests (Ormanlar İçin Şehirler Birliği); dünya genelinde kamu su 
hizmet kurumlan ve sürdürülebilirlik ofisleri gibi diğer şehir kurumlan tarafından 
desteklenen, belediye başkanlarının dahil olduğu gönüllü bir koalisyondur. Ormanlar, su, 
iklim, iletişim, fınans, ve politika alanlarında uzman olan kurumlardan teknik destek alan 
Cities4Forests’a katılım ücretsizdir.

Bahse konu birliğin kurucu üyeleri arasında İspanya’nın Barselona, Belçika’nın 
Brüksel, Fransa’nın Nantes ve Paris, Amerika Birleşik Devletleri’nin San Francisco, Seattle, 
Portland, Norveç’in Oslo, Ürdün’ün Amman, Brezilya’nın Sao Paulo, Meksika’nın Mexico 
City, Hindistan’ın Chennai ve Endonezya’nın Jakarta şehirleri ile birlikte Antalya'da yer 
alacaktır.

Cities4Forests şehirlerde iklim değişikliği ile mücadele etmek, havzaları ve biyo 
çeşitliliği korumak ve vatandaşları için refah seviyesini artırmayı hedeflemektedir. Ormanları 
şehir gelişim planlarına ve programlarına entegre etmek için şehir yönetimleri ve vatandaşlar 
arasında politik, sosyal ve ekonomik desteği harekete geçirmek, ornıan tahribini azaltmak, 
ormanları restore etmeyi (şehirlere daha fazla ağacın dahil olması) ve ormanları daha 
sürdürülebilir bir şekilde yönetmeyi amaçlar.

Cities4Forests’a; 5393 sayılı yasanın 18. ve 74. maddeler gereği, Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin kurucu üye olması ve üyelik için Antalya Büyükşehir Belediyesi’ni temsilen 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkam’na yetki verilmesi hususu uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

BAŞKAN :Evet, iki dahil, 12 dahil aradaki sıralı bütün
maddeler komisyon raporları doğrultusunda kabul edilmiştir. 13.madde.

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 6 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 13. MADDESİ
KARAR NO:778

ÖZÜ: Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait 
Muratpaşa ilçesi Muratpaşa Mahallesi 12710 ada 14 
parsel nolu 4.004,20 m2 yüzölçümlü taşınmazın 2886 
sayılı Devlet İhale Kanununun ilgili hükümlerine göre 
satışının yapılması için Büyükşehir Belediye 
Encümenine yetki verilmesine, oylamaya katılanlarm oy 
çokluğu ile karar verildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 
ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 158. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Mülkiyeti Belediyemize ait 
Muratpaşa İlçesi Muratpaşa Mahallesi 12710 ada 14 parsel nolu 4.004,20 m2 yüzölçümlü 
taşınmazın; 2886 Sayılı Devlet İhale Kanun hükümlerine göre satış ihalesine çıkarılması için 
Büyükşehir Belediye Encümenine yetki verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Muratpaşa İlçesi Muratpaşa Mahallesi 12710 ada 
14 parsel nolu 4.004,20 m2 yüzölçümlü taşınmazın 2886 sayılı Devlet İhale Kanununun ilgili 
hükümlerine göre satışının yapılması için Büyükşehir Belediye Encümenine yetki verilmesi uygun 
olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi Faik 
ÇITAK ‘Katılmıyorum’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon raporu uygundur Başkanım.
BAŞKAN :Buyurunuz Cansel Hanım.
Üye Cansel TUNCER : 13.gündem maddesi ile ilgili olarak yerin tam olarak

nerede olduğu konusunda ve imar planındaki durumu konusunda bir bilgi rica ediyoruz öncelikle 
Başkanım. Bu konuda siz mi bilgi verirsiniz?

BAŞKAN :Evet, arkadaşlarımız bilgi versinler. Ben de şu anda
Muratpaşa ilçemizde 12.710 ada, 14 parsel. Değerli arkadaşlar neresidir? Mevlüt Bey buyurun.

Emi. ve İstim. D.Bşk. M.ÖZDEMİR:Sayın Başkanım, burası REAL olarak bilinen 
yerdeki, biliyorsunuz REAL yıkıldı riskli binadan dolayı. Orada bizim ince, uzun bir parselimiz 
vardı. Biz burada bir uygulama yaptık, 18 uygulaması neticesi. Özel proje alanı burası komple. 
Şimdi de satış için izin istiyoruz.

BAŞKAN
Üye Cansel TUNCER 
BAŞKAN

Anlaşıldı.
:Özel proje alanı imar planında.

:Daha önceden zaten biliyorsunuz burada bir ticaret
merkezi vardı, özel proje alanı.

Üye Cansel TUNCER 
BAŞKAN

:Şimdi galiba ihalesini...
:Bize ait küçük bir mülkiyet var orada. Onun satışı

için.
Üye Cansel TUNCER 

katılmıyoruz.
:Evet, ihaleyle satışa çıkartacaksınız. Komisyon raporuna

BAŞKAN
Üye Cansel TUNCER 
BAŞKAN
Üye Selçuk SENİRLİ 
Üye Ertürk YAZAR 
BAŞKAN

:Katılmıyorsunuz? 
:Katılmıyoruz Başkanım.

:Evet.
:Komisyon raporu uygundur.
:Komisyon raporu uygundur.
:Oylarınıza arz ediyorum 13.maddeyi. 13.madde

komisyon raporu doğrultusunda kabul edilmiştir. 14.madde.

(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)
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GÜNDEMİN 14. MADDESİ 
KARAR NO:779

ÖZÜ: Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait
Antalya ili, Manavgat ilçesi, Side (Selimiye) Mahallesinde 
bulunan 297 parsel nolu ve 1700,00 m2 yüzölçümlü Arsa 
vasıflı taşınmazın “Side Antik Kenti kazı çalışmalarında 
kullanılmak üzere” 5393 sayılı Belediye Kanununun 75’ 
inci maddesi gereğince Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür 
Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü adına 25 yıl süre ile 
bedelsiz tahsisinin yapılmasına, oylamaya katılanların oy 
birliği ile karar verildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 10 
kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 159’uncu 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; I. derecede arkeolojik sit 
alanında kalan mülkiyeti Belediyemize ait Manavgat İlçesi, Side (Selimiye) Mahallesinde 
bulunan 297 parsel numaralı ve 1700,00 m2 yüzölçümlü Arsa vasıflı taşınmazın "Side Antik 
Kenti kazı çalışmalarında kullanılmak üzere" 5393 sayılı Belediye Kanunu'nun 75. maddesi 
gereğince Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü’ne 
tahsisi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü’nün
31.07.2018 tarih ve E.649920 sayılı yazıları ile Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait 
Antalya İli, Manavgat İlçesi, Side (Selimiye) Mahallesinde bulunan 297 parsel nolu ve
1700,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın “Side Antik Kenti kazı çalışmalarında kullanılmak üzere” 
Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü adına tahsis 
işlemi ve süresinin görüşülmesi talep edilmiştir.

Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Antalya İli, Manavgat İlçesi, Side (Selimiye) 
Mahallesinde bulunan 297 parsel nolu ve 1700,00 m2 yüzölçümlü Arsa vasıflı taşınmazın 
“Side Antik Kenti kazı çalışmalarında kullanılmak üzere” 5393 sayılı Belediye Kanununun 
75’ inci maddesi gereğince Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel 
Müdürlüğü adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisinin yapılması uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon raporu uygun Başkanım.
Üye Cansel TUNCER : 14.maddede komisyon raporu uygundur.
Üye Selçuk SENİRLİ :Uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur.
BAŞKAN :Oylarınıza arz ediyorum. 14.madde komisyon

raporu doğrultusunda kabul edilmiştir. 15.madde.
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(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 15. MADDESİ
KARAR N0:780

ÖZÜ: Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait 
Döşemealtı ilçesi Aşağıoba Mahallesi 8864 ada 28 parsel 
nolu 1.563,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın, Aksu ilçesi 9098 
ada 10 parsel nolu 384,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın, 9098 
ada 12 parsel nolu 384,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın ve 
Muratpaşa ilçesi Gebizli Mahallesi 12056 ada 17 parsel 
nolu 587,00 m2 yüzölçümlü taşınmazdaki Büyükşehir 
Belediyesine ait 275/587 hissenin 2886 sayılı Devlet İhale 
Kanununun ilgili hükümlerine göre satışının yapılması 
konusunda Büyükşehir Belediye Encümenine yetki 
verilmesine, oylamaya katılanların oy çokluğu ile karar 
verildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 ret oyu, MHP 4
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu ile toplam 57 oy
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 160. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Mülkiyeti Belediyemize 
ait Döşemealtı ilçesi Aşağıoba mahallesi 8864 ada 28 parsel nolu 1.563,00 m2 yüzölçümlü 
taşınmazın, Aksu ilçesi Kemerağzı mahallesi 9098 ada 10 parsel nolu 384,00 m2 yüzölçümlü 
taşınmazın, 9098 ada 12 parsel nolu 384,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın, Muratpaşa ilçesi 
Gebizli mahallesi 12056 ada 17 parsel nolu 587,00 m2 yüzölçümlü taşınmazdaki
Belediyemize ait 275/587 hissenin; 2886 sayılı Devlet İhale Kanununun ilgili hükümlerine 
göre satışlarının yapılması hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Döşemealtı ilçesi Aşağıoba Mahallesi 8864 ada 
28 parsel nolu 1.563,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın, Aksu ilçesi 9098 ada 10 parsel nolu
384,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın, 9098 ada 12 parsel nolu 384,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın 
ve Muratpaşa ilçesi Gebizli Mahallesi 12056 ada 17 parsel nolu 587,00 m2 yüzölçümlü 
taşınmazdaki Büyükşehir Belediyesine ait 275/587 hissenin 2886 sayılı Devlet İhale
Kanununun ilgili hükümlerine göre satışının yapılması konusunda Büyükşehir Belediye 
Encümenine yetki verilmesi Komisyonumuzca uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Faik ÇITAK ‘Katılmıyorum’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine 
sunulmuştur.
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Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon raporu uygun Başkanım.
Üye Cansel TUNCER :Komisyon raporuna katılmıyoruz.
Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur
BAŞKAN :Oylarınıza arz ediyorum. 15.madde komisyon

raporu doğrultusunda kabul edilmiştir. 16.madde.

(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 16. MADDESİ
KARAR NO:781

ÖZÜ: 6360 sayılı Kanuna istinaden işletme 
yetkisi Büyükşehir Belediyesinde bulunan Elmalı 
Toptancı Halinin Birlikte İşletilmesi Protokolü hükümleri 
çerçevesinde, süresi Elmalı Belediyesinin Gümrük ve 
Ticaret Bakanlığı’nın yürüttüğü Hal Kayıt Sistemine 
kaydolması ile başlamak üzere 1 yıl süreli Elmalı Toptancı 
Halinin birlikte işletilmesi hususu 10.02.2017 tarihli ve 
155 nolu Antalya Büyükşehir Belediyesi Meclis Kararı ile 
uygun görülen; Hal Kayıt Sistemine 04.05.2017 tarihinde 
kaydolan Elmalı Belediye Başkanlığının 27.07.2018 
tarihli ve E.3612 sayılı yazısı ile bahse konu protokolün 
süre uzatımı talep edilmekte olup; anılan protokolün 5 inci 
maddesinin ikinci fıkrasındaki “Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclisinin Protokol süresinin uzatılmasına 
ilişkin karar alması halinde, tarafların yazılı mutabakatıyla 
Protokolün süresi uzatılabilir.” hükmü yer almakta olup; 
Protokolün 5 inci maddesine istinaden; 04.05.2018 
başlangıç tarihli ekli protokol taslağı hükümleri 
çerçevesinde, belirlenecek 3 yıl süreyle ve yıllık
830.000.TL bedelle Elmalı Toptancı Halinin Birlikte 
İşletilmesi Protokolünün süresinin uzatılmasına, oylamaya 
katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 40 kabul 
oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısının 99. maddesinde 
görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; 6360 sayılı Kanuna istinaden işletme 
yetkisi Büyükşehir Belediyesinde bulunan Elmalı Toptancı Halinin Birlikte İşletilmesi 
Protokolünün Büyükşehir Belediye Meclis tarafından belirlenecek bedel ve süreyle Elmalı 
Toptancı Halinin Birlikte İşletilmesi Protokolünün süresinin uzatılması hakkmdaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

6360 sayılı Kanuna istinaden işletme yetkisi Büyükşehir Belediyesinde bulunan 
Elmalı Toptancı Halinin Birlikte İşletilmesi Protokolü hükümleri çerçevesinde, süresi Elmalı 
Belediyesinin Gümrük ve Ticaret Bakanlığının yürüttüğü Hal Kayıt Sistemine kaydolması ile 
başlamak üzere 1 yıl süreli Elmalı Toptancı Halinin birlikte işletilmesi hususu 10.02.2017 
tarihli ve 155 nolu Antalya Büyükşehir Belediyesi Meclis Kararı ile uygun görülmüştür.

Hal Kayıt Sistemine 04.05.2017 tarihinde kaydolan Elmalı Belediye Başkanlığı’nm
27.07.2018 tarihli ve E.3612 sayılı yazısı ile bahse konu protokolün süre uzatımını talep 
edilmektedir.

Anılan protokolün 5 inci maddesinin ikinci fıkrasında “Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclisinin Protokol süresinin uzatılmasına ilişkin karar alması halinde, tarafların yazılı 
mutabakatıyla Protokolün süresi uzatılabilir.” hükmü yer almaktadır. Protokolün 5 inci 
maddesine istinaden; 04.05.2018 başlangıç tarihli ekli protokol taslağı hükümleri 
çerçevesinde, belirlenecek 3 yıl süreyle ve yıllık 830.000.TL bedelle Elmalı Toptancı Halinin 
Birlikte İşletilmesi Protokolünün süresinin uzatılması komisyonumuzca uygun olduğu 
görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER 
Üye Selçuk SENİRLİ 
Üye Ertürk YAZAR 
BAŞKAN

:Komisyon raporu uygun Başkanım.
:Komisyon raporu uygundur.
:Uygundur.
:Uygundur.
:0ylanmza arz ediyorum. 16 di mi? 15 mi, 16

mı? lö.madde komisyon raporu doğrultusunda kabul edilmiştir. 17.madde.

(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 17. MADDESİ 
KARAR NO:782

ÖZÜ: Tekelioğlu Caddesi- Fener Caddesi ve 
İsmetpaşa Caddesi- Recep Peker Caddesi yol ve cep 
otoparklarının işletmeciliğinin kira bedelinin, toplam 
tahsil edilen bedelin %10’u olarak, 10 (on) yıl süre ile 
5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 26. 
maddesine göre Antalya Büyükşehir Belediyesi Şirketi 
ANET Antalya İnş.Tur. San. ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya 
verilmesine, oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP
2 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabulfoyu 
ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 101’inci 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Tekelioğlu Caddesi- 
Fener Caddesi ve İsmetpaşa Caddesi- Recep Peker Caddesi yol ve cep otoparklarının 5216 
sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre 10 (on) yıl süre ile kira bedelinin 
belirlenerek Büyükşehir Belediyesi Şirketi Anet Antalya İnş.Tur. San. ve Tic. A.Ş.’ye yeniden 
kiraya verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Anet Antalya İnş.Tur. San. ve Tic. A.Ş. 27.07.2018 sayılı yazısında Büyükşehir 
Belediye Meclisininl3.08.2013 tarih ve 440 sayılı kararı ile kiralamasını yaptıkları Tekelioğlu 
Caddesi- Fener Caddesi ve İsmetpaşa Caddesi- Recep Peker Caddesi yol ve cep otoparkı 
sözleşmelerinin 13.08.2018 tarihinde sona ereceği ve bahsi geçen cep ve yol otoparklarının 
tekrar ANET A.Ş. tarafından kiralanmasını talep etmektedirler.

Tekelioğlu Caddesi- Fener Caddesi ve İsmetpaşa Caddesi- Recep Peker Caddesi yol ve 
cep otoparklarının işletmeciliğinin kira bedelinin, toplam tahsil edilen bedelin %10’u olarak, 
10 (on) yıl süre ile 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 26. maddesine göre Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Şirketi Anet Antalya İnş.Tur. San. ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya verilmesi 
uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon raporu uygun Başkanım.
Üye Cansel TUNCER :17.maddede komisyon raporuna bir diyeceğimiz

yok, uygundur. Ancak meclis üyemiz Recep Bey bir sorusu soracaktı bu hususta.
BAŞKAN :Hay hay.
Üye Cansel TUNCER :Ona daha sonra söz verebilirseniz.
BAŞKAN :Grup görüşlerini alalım. Recep Bey henüz talep

etmedi. Talep etsin söz.
Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon raporu uygundur.
BAŞKAN :Buyurun Recep Bey.
Üye Recep TOKGÖZ :Saym Başkan, değerli meclis, hepinizi saygıyla

selamlıyorum. Sayın Başkanım, şimdi burada cadde kenarlarının otopark haline getirilmesiyle 
ilgili bir madde görüşüyoruz. Bunların bir kısmı daha önceden aynı işlevi gören yerler. Benim 
bildiğim Kadarıyla İsmet Paşa Caddesi’nde böyle bir uygulama yoktu. Sanıyorum herhalde 
yeni bir...

BAŞKAN :Benim bildiğim kadarıyla da yeni bir ekleme
yok. Ama arkadaşlarımızdan daha detaylı bir bilgi alalım.

Üye Recep TOKGÖZ :Tamam, yani İsmet Paşa Caddesi’nde bildiğim
kadarıyla böyle bir uygulama yoktu.

BAŞKAN :Değerli arkadaşlar, bu İsmet Paşa Caddesi’nde
cep otoparklarıyla ilgili bir kararımız var mı? Daha önce yok olduğunu söylüyor Reç
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Üye Recep TOKGÖZ :Ben öyle biliyorum.
BAŞKAN :Ben de yeni eklediğimiz bir şey yok diye

biliyorum ama.
Emi. ve İstim. D.Bşk. M.ÖZDEMİR:Yeni eklediğimiz bir şey yok Başkanım. Eski 

kararımızı yeniliyoruz.
BAŞKAN :Evet.
Emi. ve İstim. D.Bşk. M.ÖZDEMİR:Süresi bitmek üzere. Yeniliyoruz tekrar.
BAŞKAN :Tamam.
Üye Recep TOKGÖZ :Yani demek ki İsmet Paşa’da da varmış saatler.
BAŞKAN :Varmış, evet.
Üye Recep TOKGÖZ :Yenilemek istiyorsunuz. Şimdi Sayın Başkanım,

ben sizin özellikle ulaşımla ilgili detaylı çalışma yaptığınızı, Antalya’nın ulaşımını çözmek 
için bir mesai harcadığınızı biliyorum. Şimdi biz kendi elimizle, kendi elimizle belediyemizin 
yaptığı bu güzel çalışmalara bir şekilde balta vuruyoruz. Niye balta vuruyoruz? Bu yollarımız 
zaten bizim eğer kenarlarına bir araç park edilmese zaten ulaşıma yetecek vaziyette. Özellikle 
ana arterlerde, ana arter dediğimiz Antalya’nın ulaşımını sağlayan yerlerde, biz cadde 
otoparkı şeklinde geliştirdik. Kaldı ki o ana arterlerin yanma bir tane daha araç park ediyor. 
Tamamen trafiği felç ediyor. Özellikle toplu taşıma yapan esnafımızın en büyük 
sıkıntılarından bir tanesi bu. Yani otobüsü durağın kenarına geldiği zaman, durağın kenarında, 
ön tarafında araç park ediliyor. Dolayısıyla durağa yanaşan araç, arkadaki trafiği engelliyor. 
Yani bizim burada eğer ulaşımı gerçekten düzenlemek istiyorsak, bu işe topyekun halde 
bakmamız lazım. Özellikle bizim dönemimizde alınan kararlar var. Bu 2009-2014 döneminde. 
Ben de bu kararlara “okey” demiştim. Şu anda geldiğimiz pozisyonda...

BAŞKAN :Ne yapmak lazım Recep Bey mesela?
Üye Recep TOKGÖZ :Şu anda geldiğimiz, geldiğimiz pozisyonda bu

bölgelerdeki bütün otoparkların kaldırılması lazım, cadde otoparklarının. Yoksa başka türlü 
istediğiniz kadar çalışma yapın, sonuç alamazsınız, bu bir. Yani biz elimizle kendimiz 
yaptığımız çalışmayı niye baltalayalım? Yani hem toplu taşıma açısından hem bizim trafiğin 
rahatlaması açısından. Yani benim tekrar revize yapılabilir, bu konuda tekrar çalışabilir 
ulaşım dairesi. Özellikle ana arterler ve diğer yerlerde kaldırılmasını ben talep ediyorum. 
Benim düşüncem bu yönde yani.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum.
Üye Cansel TUNCER :Başkanım, ben de şöyle bir ilave yapmak

istiyorum Recep Beyin sözüne.
BAŞKAN :Teşekkür ediyorum Recep Bey. Bitti mi?
Üye Recep TOKGÖZ Mesela bir sonraki madde var Korkuteli’yle

ilgili. Biz bunu aym şekilde Serik’te yapmışız. Alanya’yla ilgili...
BAŞKAN : Şimdi anlatacağım, bir saniye, sebebini

anlatacağım. Yani bazı yerlerde talep esnaftan geliyor. Onu anlatacağım şimdi size neden 
yaptığımızı.

Üye Cansel TUNCER :Ben de şuna dikkatinizi çekmek istiyorum
Başkanım. Komisyon raporunu okuduğumuzda on yıl süreyle şu anda yine ANET’e 
veriyoruz.

BAŞKAN Muhtemelen bundan önce de on yıl süredir.
Üye Cansel TUNCER :Onu soracaktım. Önceki sözleşmeler de on yıllık

mıydı?
I

!\/i
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BAŞKAN :Muhtemelen on yıldı değil mi? On yılmış.
Üye Cansel TUNCER :On yıl çok uzun süreler olduğu için Sayın

Başkanım, günün durumuna, yani oradaki yolun durumuna göre, günün şartlarına göre biz 
uyarlanmasını ve yeniden değerlendirilmesini istiyoruz.

BAŞKAN :Cansel Hanım, on sene olduğu için on sene. Yani
bir değişiklik yapmadık.

Üye Cansel TUNCER :Tabi onu anladım. Şu anda ifade ettiniz ama on
yıl içinde yine orada trafik yoğunluğu günün şartları değişecek. Yani...

BAŞKAN :Meclisin yetkisinde bütün buna benzer
düzenlemeler.

Üye Cansel TUNCER :Zaten şirket bizim şirketimiz. Biz buna karşı
çıkmak istemedik. Ancak oradaki yol durumunun da değerlendirilmesi ve yeni şartlara göre 
uyarlanmasını istiyoruz.

BAŞKAN : Şimdi şöyle söyleyeyim; öncelikle teşekkür
ederim hassasiyetiniz için hem Recep Beye hem size. Buralar arkadaşlar benim bildiğim 
kadarıyla parkomatların olduğu yerler değil mi, caddeler ve cep otoparkları? Değil mi? Şimdi 
birincisi cep otoparkı. Yani bir cep var ve o cebe araba park etmek için yol üzerinde bir alan 
açıyoruz. Dolayısıyla trafik güzergahı üzerinde olan bir yer değil. Ancak Recep Beyin 
söylediği çok haklı bir şey var. Onun yanma da bir sıra parklanma oluyor. Problem de oradan 
kaynaklanıyor. Cep otoparkından kaynaklanmıyor zaten. Şimdi biz tabi kendimiz kural ve 
yönetmeliklere uymadığımız takdirde ortaya çıkabilecek sorunları, kuralları işletmekten başka 
çaremiz yok çözmek için. Bu yüzden orada o parklamnayı, tabi biz bu konuyu trafikteki 
arkadaşlarımızla, emniyet müdürlüğündeki trafikten sorumlu bütün yetkililerle de 
konuşuyoruz. Dolayısıyla bizim sadece yetkimiz düzenleme yetkisi. Denetleme yetkisini 
aslında biz Ankara’da da zaman zaman ilgili büyüklerimizle konuşuyoruz. Düzenleme olduğu 
gibi, en azından hareketsiz araçların denetleme yetkisinin de belediyelere verilmesi konusu 
bizim tartıştığımız bir konu. Ama bu emniyetteki arkadaşlarımızla da görüşüyoruz. Onlar da 
can siperane çalışıyor. Dolayısıyla cep otoparklarındaki bu parklanmadan kastımız şu. 
Buralara parkomatlar koyuyoruz ve esnaf bunu istiyor. Yani Serik’te de esnaf bunu istiyor. 
Başkammız bugün aramızda değil. Bugün...

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Evet Başkanım, ben de aynı şeyi söyleyeceğim.
Esnaf kesinlikle istiyor bunu.

BAŞKAN : Esnaf bunu yani bütün bu caddelerde de esnaf
istiyor. Esnafın isteme nedeni şu. Buraya bir araç park ettiğinde adeta orada yıllanıyor. Sabah 
koyuyor, gece yarısı geliyor alıyor gidiyor arabasını. Esnaf da istiyor ki orada bir araba 
sirkülasyonu olsun. Yani bir araba gelip on saat orada parklanmasm. Bunu da çözebilmemizin 
yegane çaresi parkomat. Çünkü parkomatı koyunca bir şekilde belirli bir saatte, kısa bir 
sürede işini görüp arabasım oradan almak istiyor. Çünkü her ilerleyen dakika bir park bedeli 
olarak yansıyor vatandaşa. O yüzden buralarda bunun konulması, yani cep otoparklarına 
parkomatların da cep otoparklarına yapılması meselesi, trafiği kolaylaştırıcı bir unsur. O 
yüzden yapıyoruz. Tabi takdir sizin. Yani esas gayemiz budur. Bugüne kadar da uygulanan 
bir şey. Yani on sene önce zannediyorum bizden önceki belediye döneminde alındı veya yine 
bizim dönemimizde alındı. Ama sürekli uygulanan bir şey. Burada parkomatları 
kaldırdığınızda, esnaf yarın kapıya gelir, ki haklı. Durum bundan ibarettir. Arz ederim. Evet, 
oylarınıza arz ediyorum değerli arkadaşlar gündemimizin 17.maddesini. Evet, 17.ma^de 
komisyon raporu doğrultusunda kabul edilmiştir. 18.madde.
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(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 2 kabul oyu, îyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 54 oy kullanılmıştır.)

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
raporları uygundur Başkanım.

Üye Selçuk SENİRLİ 
Üye Cansel TUNCER 
Üye Ertürk YAZAR 
BAŞKAN

:18 ve 22 dahil toplu oylanmasını, komisyon

:Uygundur.
: Uygundur.
: Uygundur.
:18 dahil, 22 dahil aradaki tüm sıralı maddelerin 

birlikte oylanmasını ve komisyon raporları doğrultusunda kabulünü oylarınıza arz ediyorum 
arkadaşlar.

GÜNDEMİN 18. MADDESİ 
KARAR NO:783

ÖZÜ: Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin
14.07.2017 tarih 674 sayılı kararı ile Büyükşehir 
Belediyesi tasamıfünda bulunan Muratpaşa ilçesi, Meltem 
Mahallesi Fuar alanı 1. Kısımdaki ekli vaziyet planındaki 
üniteler(işletmeler) 5216 sayılı Büyükşehir Belediye 
Kanununun 26. Maddesine göre 10 (on) yıl süre ile Ekdağ 
Ekmek Dağıtım San. ve Tic. A.Ş.’ye kiraya verilmesi 
uygun bulunmuş, Şirket ile Büyükşehir Belediyesi 
arasında 12.02.2018 tarihinde sözleşme tanzim edilmiş 
olup; söz konusu vaziyet planında büfe olarak belirlenmiş 
olan yerin çay bahçesi( kafeterya) olarak belirlenmesine, 
varyant üstünde yer alan diğer büfenin ise Konyaaltı Sahil 
Düzenleme Projesi sınırları içerisinde bulunduğundan 
kaldırılmasına, oylamaya katılanlarm oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 102’inci 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclisinin 14.07.2017 tarih 674 sayılı kararı ile Büyükşehir Belediyesi tasarrufunda 
bulunan Muratpaşa İlçesi, Meltem Mahallesi Fuar alanı 1. Kısımdaki vaziyet planındaki 
üniteler (işletmeler) 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre 10 (on) 
yıl süre ile Ekdağ Ekmek Dağıtım San. ve Tic. A.Ş.’ye kiraya verilmesi uygun bulunmuş 
olup Büyükşehir Belediye şirketi ile Büyükşehir Belediyesi arasında 12.02.2018 tarihinde 
sözleşme tanzim edilmiştir. Söz konusu vaziyet planında büfe olarak belirlenmiş olan yerin 
çay bahçesi( kafeterya) olarak belirlenmesi, varyant üstünde yer alan diğer büfenin ise 
Konyaaltı Sahil Düzenleme Projesi sınırları içerisinde bulunduğundan kaldırılması 
hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 14.07.2017 tarih 674 sayılı kararı ile 
Büyükşehir Belediyesi tasarrufunda bulunan Muratpaşa îlçesi, Meltem Mahallesi Fuar alanı 1. 
Kısımdaki ekli vaziyet planındaki üniteler(işletmeler) 5216 sayılı Büyükşehir Belediye 
Kanununun 26. Maddesine göre 10 (on) yıl süre ile Ekdağ Ekmek Dağıtım San. ve Tic. 
A.Ş.’ye kiraya verilmesi uygun bulunmuş olup Şirket ile Büyükşehir Belediyesi arasında
12.02.2018 tarihinde sözleşme tanzim edilmiştir.

Söz konusu vaziyet planında büfe olarak belirlenmiş olan yerin çay bahçesi( kafeterya) 
olarak belirlenmesi, varyant üstünde yer alan diğer büfenin ise Konyaaltı Sahil Düzenleme 
Projesi sınırları içerisinde bulunduğundan kaldırılması uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 19. MADDESİ
KARAR NO:784

ÖZÜ: Mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediyesine 
ait Finike ilçesi, Turunçova Mahallesi, Hacıveliler 
mevkiinde bulunan 279 ada 1 parsel numaralı ve 3.620,04 
m2 miktarlı taşınmaz ile yine aynı mevkide bulunan 
mülkiyeti 221252000/452598000 hisse (2.212,52 m2) 
oranında Büyükşehir Belediyesine ait 280 ada 1 parsel 
numaralı taşınmazın “Sosyal ve Kültürel Tesis ve Otoparkı 
olarak kullanılmak üzere” Finike Belediyesi adına 10 (on) 
yıl süreyle ve bedelsiz olarak 5393 sayılı Belediye 
Kanununun 75’inci maddesi gereğince tahsis işleminin 
yapılmasına, oylamaya katılanlarm oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 103’üncü 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Mülkiyeti Büyükşehir 
Belediyesine ait Finike İlçesi, Turunçova Mahallesi, Hacıveliler mevkiinde bulunan 279 ada 
1 parsel numaralı ve 3.620,04 m2 miktarlı taşınmaz ile yine aynı mevkide bulunan mülkiyeti 
221252000/452598000 hisse (2.212,52 m2) oranında Büyükşehir Belediyesine ait 280 ada 1 
parsel numaralı taşınmazın “Sosyal ve Kültürel Tesis ve Otoparkı olarak kullanılmak üzere” 
Finike Belediyesi adına 10 (on) yıl süreyle ve bedelsiz tahsis işleminin yapılması hakkındaj^i;
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T.C.

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Finike Belediyesinin (Emlak ve İstimlak Müdürlüğü) 04/07/2018 tarih ve E.2673 
sayılı yazıları ile, mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Finike İlçesi, Turunçova Mahallesi, 
Hacıveliler mevkiinde bulunan 279 ada 1 parsel numaralı ve 3.620,04 m2 miktarlı taşınmaz 
üzerinde 1998 yılında Turunçova Belediyesi tarafından yaptırılmış ve halen Finike Belediyesi 
tarafından kullanılmakta olan 2 (iki) katlı Sosyal ve Kültürel Tesisin bulunduğu taşınmaz ile 
yine aynı mevkide bulunan mülkiyeti 221252000/452598000 hisse (2.212,52 m2) oranında 
Büyükşehir Belediyesine ait 280 ada 1 parsel numaralı taşınmaz üzerinde bahis konusu Sosyal 
ve Kültürel Tesisin otoparkının bulunduğu taşınmazların Finike Belediyesi adına tahsislerinin 
yapılması talep edilmiştir.

Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Finike İlçesi, Turunçova Mahallesi, Hacıveliler 
mevkiinde bulunan 279 ada 1 parsel numaralı ve 3.620,04 m2 miktarlı taşınmaz ile yine aynı 
mevkide bulunan mülkiyeti 221252000/452598000 hisse (2.212,52 m2) oranında Büyükşehir 
Belediyesine ait 280 ada 1 parsel numaralı taşınmazın “Sosyal ve Kültürel Tesis ve Otoparkı 
olarak kullanılmak üzere” Finike Belediyesi adına 10 (on) yıl süreyle ve bedelsiz olarak 5393 
sayılı Belediye Kanununun 75’inci maddesi gereğince tahsisi uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 20. MADDESİ
KARAR NO:785

ÖZÜ: Antalya ili, Kepez ilçesi, Kütükçü Mahallesinde 
bulunan, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mesleki ve Teknik 
Öğretim Tesisi Alanı olarak ayrılan, Mülkiyeti Büyükşehir 
Belediyesine ait 27455 ada 3 parsel nolu ve 10.167,00 m2 yüzölçümlü 
Arsa (Meslek Okulu) vasıflı taşınmazın üzerine “Okul Yapılmak 
üzere” 5393 sayılı Belediye Kanununun 75’ inci maddesi gereğince 
Milli Eğitim Bakanlığı adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisinin 
yapılmasına, oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak 
Parti 40 kabul, oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 104’üncü 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Kepez İlçesi, Kütükçü 
Mahallesinde bulunan mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait 27455 ada 3 parsel numaralı ve
10.167,00 m2 yüzölçümlü Arsa (Meslek Okulu) vasıflı taşınmazın “Okul yapılmak üzere” 
Antalya Valiliği İl Milli Eğitim Müdürlüğü'nün 05.12.2017 tarih ve E.20825784 sayılı yazıları 
ile tahsisi istenilmiştir. 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mesleki ve Teknik Öğretim 
Tesisi Alanı olarak ayrılan Kepez İlçesi, Kütükçü Mahallesinde bulunan mülkiyeti 
Büyükşehir Belediyesine ait 27455 ada 3 parsel numaralı ve 10.167,00 m2 yüzölçümlü 
taşınmazın üzerine “Okul yapılmak üzere” 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 75. maddesi 
gereğince 25 (yinnibeş) yıl süreyle bedelsiz olarak Milli Eğitim Bakanlığı adına tahsis 
edilmesi hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Antalya Valiliği İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nün 05.12.2017 tarih ve E.20825784 sayılı 
yazıları ile Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Antalya İli, Kepez İlçesi, Kütükçü 
Mahallesinde bulunan 27455 ada, 3 parsel nolu ve 10.167,00 m2 yüzölçümlü taşınmazın 
üzerine “Okul Yapılmak üzere” Milli Eğitim Bakanlığı adına tahsisinin yapılması talep 
edilmiştir.

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında Mesleki ve Teknik Öğretim Tesisi Alanı 
olarak ayrılan, Mülkiyeti Büyükşehir Belediyesine ait Antalya İli, Kepez İlçesi, Kütükçü 
Mahallesinde bulunan 27455 ada 3 parsel nolu ve 10.167,00 m2 yüzölçümlü Arsa (Meslek 
Okulu) vasıflı taşınmazın üzerine “Okul Yapılmak üzere” 5393 sayılı Belediye Kanununun 
75’ inci maddesi gereğince Milli Eğitim Bakanlığı adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisinin 
yapılması uygun uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 21. MADDESİ 
KARAR NO:786

ÖZÜ: Antalya ili, Muratpaşa ilçesi, Yüksekalan 
Mahallesi sınırları içerisinde bulunan, mülkiyeti 
Hâzineye ait 4.213,22 m2 yüzölçümlü 13168 ada 2 parsel 
numaralı taşınmazın üzerinde Kalekapı Kentsel 
Dönüşüm projesi kapsamında ve onaylı uygulama 
projesinde belirtilen tesisler yapılmak amacıyla 
Büyükşehir Belediyesi lehine 23.12.2014 tarihinde irtifak 
hakkı tesis edilmiş olup; Yüksekalan Mahallesi 13168 
ada 2 parsel sayılı taşınmaz üzerindeki İsmet İnönü 
Kentsel Yaşam Alanı Projesinde yer alan 1 adet yeraltı 
otoparkının 10 (on) yıl süre ile ilk yıl kira bedeli
225.000,00 -TL+KDV diğer yıllar kira bedelinin Yurt İçi 
Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın aynı 
ayma göre) oranında arttırılması kaydıyla, ayrıca 
otoparkın işletilmesinden elde edilen toplam yıllık 
hasılattan Belediyeye ödenen kira bedeli düşüldükten 
sonra kalan bedel üzerinden % 1 oramnda Hâzineye pay 
yatırılması kaydıyla 5216 sayılı Büyükşehir Belediye 
Kanununun 26. Maddesine göre AHB Antalya 
Hayvancılık Ticaret A.Ş.’ ye kiraya verilmesine, 
oylamaya katılanlarm oy birliği ile karar verildi. (Ak 
Parti 40 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul 
oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 105’inci 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Yüksekalan Mahallesi 
13168 ada 2 parsel sayılı taşınmaz üzerindeki İsmet İnönü Kentsel Yaşam Alanı Projesinde 
yer alan yer altı otoparkının 10 (on) yıl süre ile 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 
26. Maddesine göre kira bedelinin belirlenerek Belediyemiz Şirketi AHB Antalya 
Hayvancılık Ticaret A.Ş.’ ye kiraya verilmesi hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihü raporunda;

İlimiz Muratpaşa İlçesi, Yüksekalan Mahallesi sınırları içerisinde bulunan, mülkiyeti 
Hâzineye ait 4.213,22 m2 yüzölçümlü 13168 ada 2 parsel numaralı taşınmazın üzerinde 
Kalekapı Kentsel Dönüşüm projesi kapsamında ve onaylı uygulama projesinde belirtilen 
tesisler yapılmak amacıyla Büyükşehir Belediyesi lehine 23.12.2014 tarihinde irtifak hakkı 
tesis edilmiştir.

Yüksekalan Mahallesi 13168 ada 2 parsel sayılı taşınmaz üzerindeki İsmet İnönü 
Kentsel Yaşam Alanı Projesinde yer alan 1 adet yeraltı otoparkının 10 (on) yıl süre ile ilk yıl 
kira bedeli 225.000,00 -TL+KDV diğer yıllar kira bedelinin Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi 
(Yİ-ÜFE bir önceki yılın aynı ayma göre) oranında arttırılması kaydıyla, ayrıca otoparkın 
işletilmesinden elde edilen toplam yıllık hasılattan Belediyeye ödenen kira bedeli düşüldükten 
sonra kalan bedel üzerinden % 1 oranında Hâzineye pay yatırılması kaydıyla 5216 sayılı 
Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre AHB Antalya Hayvancılık Ticaret 
A.Ş.’ ye kiraya verilmesi uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 22. MADDESİ 
KARAR NO:787

ÖZÜ: Antalya İnsan Kaynakları A.Ş. tarafından 
Antalya Büyükşehir Belediyesince inşaatı sürdürülen 
Kepez ilçesi Fabrikalar Mah. 29006 Ada 3 Parsel ile 
29026 Ada 1 Parsel üzerinde yapılan Antalya Cami 
projesinde kullanılmak üzere, 2.500.000 (iki milyon 
beşyüzbin) TL şartlı bağışın 5393 sayılı Belediye 
Kanununun 18. maddesinin birinci fıkrasının (g) bendi 
uyarınca Antalya Büyükşehir Belediyesi adına kabul 
edilerek şirket alacağından mahsup edilmesine, 
oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak 
Parti 40 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul 
oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)
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Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında, gündemin 
106. maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya insan 
Kaynakları A.Ş.’nin 26/07/2018 tarih ve 1601 sayılı yazısı ve Şirket Yönetim Kurulunun
27.06.2018 tarih ve 2018/102 sayılı kararı ile Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
inşaatı sürdürülen Kepez İlçesi Fabrikalar Mah. 29006 Ada 3 Parsel ile 29026 Ada 1 Parsel 
üzerinde yapılan Antalya Cami projesinde kullanılmak üzere, 2.500.000 (iki milyon 
beşyüzbin ) TL’nin bağış yapılması ve Şirket alacağından mahsup edilmesi talep edilmiştir. 
Antalya İnsan Kaynakları A.Ş. tarafından Antalya Büyükşehir Belediyesince inşaatı 
sürdürülen Kepez İlçesi Fabrikalar Mah. 29006 Ada 3 Parsel ile 29026 Ada 1 Parsel üzerinde 
yapılan Antalya Cami projesinde kullanılmak üzere, 2.500.000 (iki milyon beşyüzbin) TL 
şartlı bağışın Büyükşehir Belediyemiz adına kabul edilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Antalya İnsan Kaynakları A.Ş. tarafından Antalya Büyükşehir Belediyesince inşaatı 
sürdürülen Kepez İlçesi Fabrikalar Mah. 29006 Ada 3 Parsel ile 29026 Ada 1 Parsel üzerinde 
yapılan Antalya Cami projesinde kullanılmak üzere, 2.500.000 (iki milyon beşyüzbin) TL 
şartlı bağışın 5393 sayılı Belediye Kanununun 18. maddesinin birinci fıkrasının (g) bendi 
uyarınca Antalya Büyükşehir Belediyesi adına kabul edilerek Şirket alacağından mahsup 
edilmesi hususunun uygun olduğu görüşü ile;

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

BAŞKAN :Gündemimizin 22.maddesi kabul edilmiştir.
23 .madde.

(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 23. MADDESİ
KARAR NO:788

ÖZÜ: 16/5/2018 tarih ve 7144 sayılı Kanunla 5216 
sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin ikinci 
fıkrasına, “Taşıma birlik veya kooperatiflerine, belediye bütçelerinden 
toplu taşıma hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak 
yararlanacaklara ilişkin gelir desteği ödemeleri yapılabilir.” cümlesi 
eklenmiş; Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 
292 sayılı Kararı doğrultusunda, 23/03/2018 tarih ve 2018/03-203 
sayılı UKOME Genel Kurul Kararı ile belirlenen esaslar çerçevesinde 
Antalya merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve 
Muratpaşa İlçelerinde özel işletmeler bünyesinde faaliyet gösteren 
“AU” tahditli plakalı araçlara Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz 
ayları için gelir desteği ödemesi yapılmış olup; Mevzuattaki bu 
değişikliğe uygun olarak anılan Meclis Kararının güncellenmesi 
ihtiyacı hâsıl olduğundan, bu çerçevede;

T i
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a) Antalya merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve 
Muratpaşa İlçelerinde “AU” tahditli plakayla çalışan mevcutta kurulu 
kooperatiflere (S.S. Antalya Şehiriçi Otobüsçüler Taşıma ve İşletme 
Kooperatifi ve S.S. 21 Nolu Özel Halk Otobüsleri Motorlu Taşıyıcılar 
Kooperatifi) üye taşımacılar için, toplu taşıma hizmetlerinden 
ücretsiz veya indirimli olarak yararlananlar sebebiyle uğradığı gelir 
kaybını telafi etmek üzere 5393 sayılı Belediye Kanununun 14 üncü 
maddesinin dördüncü fıkrası çerçevesinde Antalya Büyükşehir 
Belediyesi bütçesinden gelir desteği yapılmasına,
b) Gelir desteğinin, taşımacıların Antalya merkezindeki Aksu, 
Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve Muratpaşa İlçelerini kapsayan 
UKOME kararlarına uymayı taahhüt etmesi şartına bağlanmasına,
c) Gelir desteğinin Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol Sanayi ve 
Ticaret A.Ş tarafından işletilen Akıllı Kart Teknolojisiyle Elektronik 
Ücret Toplama ve Araç Takip Otomasyon Sistemi üzerinden her bir 
taşımacının hak edişine ilave edilmek suretiyle ödenmesine,

d) Gelir desteği üst sınırının aylık 32.000TL olması; gelir desteğinin 
her bir taşımacının Ulaşım Planlama ve Raylı Sistem Dairesi 
Başkanlığı tarafından yayımlanan rotasyon programına göre 
gerçekleştirdiği çalışma oranında ve bir ay içinde tam çalışması 
halinde aylık hak edişini 32.000TL’ye tamamlayacak şekilde 
ödenmesi; bir taşımacının aylık hak edişinin 32.000TL’yi geçmesi 
halinde gelir desteğinin ödenmemesine,
e) Gelir desteği üst sınırının Türkiye geneli için Türkiye İstatistik 
Kurumu tarafından cari yıl Ocak ayında ilan edilen on iki aylık 
ortalamalara göre Tüketici Fiyat Endeksi (2003=100) değişim oranı 
kadar 2019 yılında başlamak üzere her yıl Ocak ayında artırılmasına,
f) Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 
sayılı Kararı doğrultusunda ve 23/3/2018 tarih ve 2018/03-203 sayılı 
UKOME Genel Kurul Kararıyla belirlenen esaslar çerçevesinde 2018 
yılı Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için gelir desteği 
ödemesi alanların aldıkları toplam tutarın geri alınması; buna mukabil 
bir defaya mahsus olmak üzere 2018 yılı Eylül ayı için 2018 yılı 
Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için aldıkları gelir desteğinin 
toplamının 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci 
maddesinin ikinci fıkrasına istinaden defaten verilmesi, bu geri alma 
ve ödeme işleminin mahsuplaşma yoluyla gerçekleştirilmesine,
g) Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292
sayılı Kararının yürürlükten kaldırılmasına, Oylamaya
katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 11 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07/08/2018 tarihli toplantısında gündemin 107 ’nci 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 sayılı Kararı doğrultusunda, 23/03/2018 tarih ve 
2018/03-203 sayılı UKOME Genel Kurul Kararı ile belirlenen esaslar çerçevesinde Antalya 
merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve Muratpaşa İlçelerinde özel işletmeler 
bünyesinde faaliyet gösteren "AU" tahditli plakalı araçlara Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz 
ayları için gelir desteği ödemesi yapılmıştır. Mevzuattaki bu değişikliğe uygun olarak anılan 
Meclis Kararının güncellenmesi ihtiyacı hâsıl olmuştur. Bu çerçevede; a)Antalya 
merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve Muratpaşa İlçelerinde "AU" tahditli 
plakayla çalışan ve mevcutta kurulu kooperatiflere üye taşımacılara, toplu taşıma 
hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlananlar sebebiyle uğradığı gelir kaybını 
telafi etmek üzere 5393 sayılı Belediye Kanununun 14 üncü maddesinin dördüncü fıkrası 
çerçevesinde Antalya Büyükşehir Belediyesi bütçesinden gelir desteği yapılması,b) Gelir 
desteğinin, taşımacıların Antalya merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve 
Muratpaşa İlçelerini kapsayan UKOME kararlarına uymayı taahhüt etmesi şartına 
bağlanması, c) Gelir desteğinin Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol Sanayi ve Ticaret A.Ş 
tarafından işletilen Akıllı Kart Teknolojisiyle Elektronik Ücret Toplama ve Araç Takip 
Otomasyon Sistemi üzerinden her bir taşımacının hak edişine ilave edilmek suretiyle 
ödenmesi, d) Gelir desteği üst sınırının aylık 32.000TL olması; gelir desteğinin her bir 
taşımacının Ulaşım Planlama ve Raylı Sistem Dairesi Başkanlığı tarafından yayımlanan 
rotasyon programına göre gerçekleştirdiği çalışma oranında ve bir ay içinde tam çalışması 
halinde aylık hak edişini 32.000TL'ye tamamlayacak şekilde ödenmesi; bir taşımacının aylık 
hak edişinin 32.000TL'yi geçmesi halinde gelir desteğinin ödenmemesi, e) Gelir desteği üst 
sınırının Türkiye geneli için Türkiye İstatistik Kurumu tarafından cari yıl Ocak ayında ilan 
edilen on iki aylık ortalamalara göre Tüketici Fiyat Endeksi (2003 = 100) değişim oranı kadar
2019 yılında başlamak üzere her yıl Ocak ayında artırılması, f) Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 sayılı Kararı doğrultusunda ve 23/3/2018 tarih ve 2018/03- 
203 sayılı UKOME Genel Kurul Kararıyla belirlenen esaslar çerçevesinde 2018 yılı Nisan, 
Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için gelir desteği ödemesi alanların aldıkları toplam tutarın 
geri alınması; buna mukabil bir defaya mahsus olmak üzere 2018 yılı Eylül ayı için 2018 yılı 
Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için aldıkları gelir desteğinin toplamının 5216 sayılı 
Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin ikinci fıkrasına istinaden defaten 
verilmesi, bu geri alma ve ödeme işleminin mahsuplaşma yoluyla gerçekleştirilmesi, g) 
Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 sayılı Kararının yürürlükten 
kaldırılması konuları hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Komisyonumuzca yapılan değerlendinne sonucunda, 16/5/2018 tarih ve 7144 sayılı 
Kanunla 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin ikinci fıkrasına şu 
cümle eklenmiştir: “Taşıma birlik veya kooperatiflerine, belediye bütçelerinden toplu taşıma 
hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlanacaklara ilişkin gelir desteği ödemeleri 
yapılabilir.”
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Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 sayılı Kararı 
doğrultusunda, 23/03/2018 tarih ve 2018/03-203 sayılı UKOME Genel Kurul Kararı ile 
belirlenen esaslar çerçevesinde Antalya merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı ve 
Muratpaşa İlçelerinde özel işletmeler bünyesinde faaliyet gösteren “AU” tahditli plakalı 
araçlara Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için gelir desteği ödemesi yapılmıştır.

Mevzuattaki bu değişikliğe uygun olarak anılan Meclis Kararının güncellenmesi 
ihtiyacı hâsıl olmuştur. Bu çerçevede; a) Antalya merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, 
Konyaaltı ve Muratpaşa İlçelerinde “AU” tahditli plakayla çalışan mevcutta kurulu 
kooperatiflere (S.S. Antalya Şehiriçi Otobüsçüler Taşıma ve İşletme Kooperatifi ve S.S. 21 
Nolu Özel Halk Otobüsleri Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi) üye taşımacılar için, toplu 
taşıma hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlananlar sebebiyle uğradığı gelir 
kaybını telafi etmek üzere 5393 sayılı Belediye Kanununun 14 üncü maddesinin dördüncü 
fıkrası çerçevesinde Antalya Büyükşehir Belediyesi bütçesinden gelir desteği yapılması,
b) Gelir desteğinin, taşımacıların Antalya merkezindeki Aksu, Döşemealtı, Kepez, Konyaaltı 
ve Muratpaşa İlçelerini kapsayan UKOME kararlarına uymayı taahhüt etmesi şartına 
bağlanması, c) Gelir desteğinin Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol Sanayi ve Ticaret A.Ş 
tarafından işletilen Akıllı Kart Teknolojisiyle Elektronik Ücret Toplama ve Araç Takip 
Otomasyon Sistemi üzerinden her bir taşımacının hak edişine ilave edilmek suretiyle 
ödenmesi, d) Gelir desteği üst sınırının aylık 32.000TL olması; gelir desteğinin her bir 
taşımacının Ulaşım Planlama ve Raylı Sistem Dairesi Başkanlığı tarafından yayımlanan 
rotasyon programına göre gerçekleştirdiği çalışma oranında ve bir ay içinde tam çalışması 
halinde aylık hak edişini 32.000TL’ye tamamlayacak şekilde ödenmesi; bir taşımacının aylık 
hak edişinin 32.000TL’yi geçmesi halinde gelir desteğinin ödenmemesi, e) Gelir desteği üst 
sınırının Türkiye geneli için Türkiye İstatistik Kurumu tarafından cari yıl Ocak ayında ilan 
edilen on iki aylık ortalamalara göre Tüketici Fiyat Endeksi (2003=100) değişim oranı kadar
2019 yılında başlamak üzere her yıl Ocak ayında artırılması, f) Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 sayılı Kararı doğrultusunda ve 23/3/2018 tarih ve 2018/03- 
203 sayılı UKOME Genel Kurul Kararıyla belirlenen esaslar çerçevesinde 2018 yılı Nisan, 
Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için gelir desteği ödemesi alanların aldıkları toplam tutarın 
geri alınması; buna mukabil bir defaya mahsus olmak üzere 2018 yılı Eylül ayı için 2018 yılı 
Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz ayları için aldıkları gelir desteğinin toplamının 5216 sayılı 
Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7 nci maddesinin ikinci fıkrasına istinaden defaten 
verilmesi, bu geri alma ve ödeme işleminin mahsuplaşma yoluyla gerçekleştirilmesi, g) 
Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 9/3/2018 tarih ve 292 sayılı Kararının yürürlükten 
kaldırılması, konusunun uygun olduğu görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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Üye Bahattin BAYRAKTAR :23 .madde komisyon raporu uygundur Başkanım.
Aynı zamanda daha önce de aldığımız bir karar.

BAŞKAN :Ben bu konuyla ilgili bir ön bilgilendirici bir
paylaşımda bulunayım meclisle. Grup sözcülerimiz daha sonra tabi ki kanaatlerini 
belirtecekler. Değerli arkadaşlar, biliyorsunuz bizim ulaşım esnafımızla gerçekten güzel bir 
işbirliğimiz var ve bu işbirliğimiz kapsamında da son zamanlarda siz de belki fark 
ediyorsunuzdur, sizlere de yansıyordur. Toplu ulaşımda özellikle şikayet oranı azaldı, hatta 
memnuniyet almaya başladık ciddi oranda. Yeni koyduğumuz hatlar, yeni güzergahlar. O 
yüzden tabi bu konuda en azından her kutlu doğum sancılı geçer diyoruz. O sancılı, sıkıntılı 
günlerin arkasından gerçekten güzel bir noktaya geldi. Esnafımız da burada. Onlara da 
teşekkür ediyoruz Sayın Başkan, yöneticileri buradalar. Dolayısıyla kendilerine teşekkür 
ediyoruz ve tabi bu kapsamda bildiğiniz gibi bizim esnafımıza gerçekten bir destek verilmesi 
hususunda bir adım attık. Bir kararımız oldu. Bunun da gerekçesi şuydu. Bildiğiniz gibi 65 
yaş üstü taşınan ücretsiz yolcular, indirimli taşman öğrenciler, emekliler vesaire gibi 
düzenlemelerden dolayı esnafın burada bir kaybı olmaktaydı. Biz de dedik ki, esnafın bu 
ücretsiz taşman veya indirimli taşman yolculardan dolayı bir desteğe ihtiyacı olmalı ve biz de 
bu desteği büyükşehir belediyesi olarak karşılayalım. Tabi bunun nasıl yapılacağı hususu 
bizim iki, üç ayımızı aldı. Açıkçası işin içinden de çıkmakta zorlandık. Bu kapsamda ben 
bizzat esnaf temsilcilerimizle, esnaf odaları birlik başkanımız ve otobüsçüler odası 
başkanımızla Ankara’da o zamanki adıyla Aile ve Sosyal Politikalar Bakanını, çünkü bu 65 
yaş indirimini biliyorsunuz o bakanlık bütçesinden harcanıyor. Sayın Bakanımız Fatma Betül 
SAYAN KAYA Hanımefendiyle bir araya birkaç kez gelerek, yani önce Antalya’da, sonra 
Ankara’da bir çözüme kavuşturmaya çalıştık. Ancak bu konunun çözümünün bir yasal 
düzenleme gerektiği noktasında bir sonuca bağlandı. Tabi böyle bir yasal düzenlemeyle ilgili 
bizim yerel yönetimler başkanlığımız, genel başkan yardımcımız, ilgili bakanlar, İçişleri 
Bakanlığı... herkesle ben bizzat adeta bir periyodik bir görüşme zinciri oluşturdum ve 
hepsiyle hemen hemen birkaç kez görüşerek bunun yasalaşması hususunda bir adım atılması 
gerektiğini ifade ettik. Ancak biz tabi ki ilgili yasa ve yönetmelikler kapsamında almış 
olduğumuz görüşler çerçevesinde bu desteği gecikmeden esnafımıza da vermeye başladık. 
Bunu da biliyorsunuz meclisimizin kararıyla yaptık ve hatırladığım kadarıyla oybirliğiyle 
meclisimizden bu karar geçti. Ancak akabinde bizim bu girişimlerimiz şükürler olsun netice 
verdi ve bu konuda bir yasal düzenleme çıktı ortaya. Bu yasal düzenlemede de kooperatifler 
ve bunun gibi kuruluşlar diyor, o kuruluşların ne olduğunu ben de hatırlamıyorum, belediyeler 
destekte bulunabilir. Yani muhteviyatını içeren bir düzenleme söz konusu oldu. Biz de 
böylelikle otobüsçüler odamıza bir kooperatif kurmalarını rica ettik. Mevcutta bir kooperatif 
vardı. Yasa zaten mevcuttaki kooperatiflere dediği için, mevcuttaki kooperatiflere böyle bir 
destek verilmesi hususunda da bir karar oluşturulması gerektiği ortaya çıktı. Bunu tabi 
meclisimizde bir önceki kararımızda olduğu gibi onaylamamız gerekiyor. Böylelikle artık bir 
hukuki muvazaa da kalmamış oluyor bunun bir yasal hükme bağlanmasıyla birlikte. Tabi en 
büyük sıkıntı, esnafımız bize sıkça geliyordu. Onların da tabi malum akaryakıt artışı, yedek 
parça artışı, fiyat artışları vesaire gibi maliyet artışlarından kaynaklanan fiyat yükseltilmesine 
yönelik talepleri oluyordu. Artık değerli arkadaşlar bu işi de bir sisteme, bir otomatik bir şeye 
bağlayalım düşüncesiyle bu düzenlemenin içerisine bunu da ekledik. Dedik ki, aslında bizim 
kanaatimiz ve kararımız bu düzenlemeyle birlikte senede bir kez TEFE-TÜFE ortalaması 
alınmak suretiyle fiyat artışı verilir bu destek rakamıyla ilgili diye. Ancak esnafımız hiç 
olmazsa yılbaşında bunu olmasını bizden rica etti.
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Biz de onların o taleplerini de makul gördük ve yılbaşından yılbaşına, çünkü her sene 
bir mali yılbaşı gibidir de zaten. Mantıksız da değil. Yılbaşından yılbaşına böylelikle bir 
TEFE-TÜFE ortalaması oranında artık bundan sonra ne biz ne vereceğiz, ne onlar ne alacağız 
fiyat artışı tartışmasından da çıkmak üzere böyle bir uygulamayı sisteme bağlamak istedik. Bu 
karar, bunu içermektedir. Sorularınız mutlaka olacaktır. Recep Bey söz istedi, vereceğim. 
Grup sözcülerinin öncelikle kanaatlerini alayım. Ondan soma söz isteyen arkadaşlara elbette 
ki söz veririz.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Evet, Başkanım emeğinize sağlık, Allah razı
olsun. Gerçekten de sizin de gayret...

BAŞKAN :Yani gayretlerimiz bir kanun çıkarılmasına
kadar...

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Eyvallah.
BAŞKAN :Yani neticeye gitti. Bu da çok önemli bir gerçek,

Türkiye’de de artık bu işin yani bizim gayretlerimiz neticesinde bir nevi önü açıldı.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Emeği geçen herkesten Allah razı olsun,

özellikle...
BAŞKAN :Ayrıca tabi biz, destek veren başta Sayın

Bakanlarımıza bu konuyu ben bizzat Sayın Başbakanımızla da görüştüm. Hatta Sayın 
Cumhurbaşkanımızla da görüştüm. Bu desteklerinden dolayı Sayın Cumhurbaşkanımıza, o 
dönem Başbakanımızdı, şimdi ki Meclis Başkanımıza ve ilgili bütün Bakanlarımıza 
desteklerinden dolayı ben özellikle teşekkür etmek isterim.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Biz de o zaman Sayın Cumhurbaşkanımızdan
Sayın Belediye Başkanımıza kadar, Otobüsçüler Odasına kadar herkese şükranlarımızı grup 
olarak arz ediyoruz. Sizin de ifade ettiğiniz gibi ulaşımda hakikaten şikayetler yok denecek 
kadar azaldı. Ben de buradan bütün otobüs camiasına teşekkür ediyorum, onların da bu 
süreçte gösterdikleri hassasiyetten dolayı ve bu kararın da yasalaşmasıyla beraber tekrar 
Otobüsçüler Odasına, Minibüsçüler Odasına hayırlı uğurlu olsun inşallah.

BAŞKAN :Teşekkür ederiz. Buyurunuz Cansel Hanım.
Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım ulaşım esnafımıza hayırlı olsun.

Öncelikle izah ettiniz raporda da detaylarını görüyoruz. Onlar istediği zaman, onlar mutlu 
olduğu zaman bizler de mutlu oluyoruz. Her zaman da yanlarında olmaya da devam edeceğiz. 
Ben de grubum adına kendilerini saygıyla selamlıyorum. Hayırlı olsun diyorum.

BAŞKAN :Teşekkür ediyoruz.
Üye Cansel TUNCER :Komisyon Raporu uygundur.
BAŞKAN :Sağolun. Teşekkür ediyorum. Aslında geçmişteki

uygulamamızın kanunun hükmüne göre bir uyarlanması.
Üye Cansel TUNCER :Uyarlanması şeklinde oldu.
BAŞKAN :Bu karar. Evet.
Üye Cansel TUNCER :Evet, daha da lehte olduğu görünüyor esnafımız

yanında.
BAŞKAN :Evet, evet.
Üye Cansel TUNCER :înşallah öyle olur.
BAŞKAN :Sağolun, sağolun.
Üye Selçuk SENİRLİ :Emeği geçen herkese teşekkür ediyoruz. Ulaşım

esnafımıza da hayırlı uğurlu olsun. Komisyon Raporu uygundur.
BAŞKAN :Teşekkür ederim Selçuk Bey.
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Üye Ertürk YAZAR :Biz de İYİ Parti grubu adına esnafımıza hayırlı
olsun diyoruz. Emeği geçen herkese biz de teşekkürlerimizi iletiyoruz. Hayırlı uğurlu olsun.
Uygundur.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum. Recep Bey, buyurun.
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım, ben de esnafımız adına

belediyemize bu sağladığınız gelir desteği için teşekkür ediyorum. Esnafımıza da hayırlı, 
uğurlu olsun. Şimdi Sayın Başkanım burada benim öğrenmek istediğim birkaç tane soru, 
sorum var. Bunları ben sormak istiyorum. Şimdi bu gelir desteği kooperatiflerin kendilerine 
mi verilecek, yoksa her hak sahibi bir kooperatife üye olup onun, belediye tarafından onun 
hesabına mı yatırılacak?

BAŞKAN :Açıkçası o konuda arkadaşlarımız detaylı bilgi
versinler. Kanunun Yönetmeliği çıktı mı, çıkmadı mı bilmiyorum ama kanunun içinde bir
amir hükümle ilgili düzenlemeye yönelik var mı bilmiyorum. Ahmet Bey bu konuda bize bir 
bilgi versin. Siz gene devam edebilirsiniz.

Üye Recep TOKGÖZ :Tamam.
Genel Sekreter Yard. A. CİLAVDAROĞLU:Sayın Başkanım meclis gündeminde 

bütün ayrıntıları yazmıştık, “c” bendinde yazıyor zaten bu durum. Sistemi biz akıllı kart 
sisteminde hak ettikleri meblağı hesaplıyoruz. 32.000 Liraya ulaşacak şekilde onu 
tamamlıyoruz. O ay otobüs 30.000 Lira gelir elde ettiyse 2.000 Lira ilave etmek suretiyle tek 
tek kişilere ama kooperatif üyesi kişilere gelir desteği vermek suretiyle 32.000 Liralık geliri 
temin etmiş oluyoruz.

BAŞKAN :Evet, yani kooperatife değil, üyelere.
Üye Recep TOKGÖZ :İkinci bir sorum, anladım, Tamam. İkinci bir

sorum; şimdi benim bildiğim kadarıyla mevcutta bir kooperatif var. Bir de Sayın Otobüsçüler 
Odası Başkanımızın kurduğu bir kooperatif var. Yani üyelerimiz herhangi bir kooperatife üye 
olup gelir desteği alabilecekler mi? Yoksa bir kooperatife ortak olmak zorunda mı kalacaklar? 
Bununla ilgili bir...

BAŞKAN : Şimdi prensip kararımız şu; mevcuttaki
kooperatifler. Yani...

Üye Recep TOKGÖZ :Yani mevcutta isterse 3 tane, 5 tane...
BAŞKAN :İlçelerde de kooperatifler var. Yarın belki

oralarda da benzeri uygulamalar olursa mevcuttakiler dedik.
Üye Recep TOKGÖZ :Yani mevcutta ne kadar kooperatif varsa onlara

üye olanlardan, o şekilde yapacağız.
BAŞKAN -.Prensip kararımız bu şekilde, evet.
Üye Recep TOKGÖZ :Peki bana bir şey daha geldi. Mesajlar geliyor

Başkanım bununla ilgili. Şu anda esnafımızın bir kısmı, şu an gelir desteğini alamamış 
bundan önceki hak ettikleri gelir desteğini alamamış ve bununla ilgili ben sizden bir bilgi 
istiyorum. Eğer, doğru mudur?

BAŞKAN :Şöyle diyeyim, bunu, yok, bunu...
Üye Recep TOKGÖZ :Çünkü l ’iyle 5’i arasında ödenmesi gerekirken,

hala daha parasını alamayan, alamadığını söyleyen arkadaşlar var.
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BAŞKAN :Bu, Ha ödemelerin, ödemelerin aksaması
meselesini diyor iseniz o da şudur değerli arkadaşlar; belki bununla onu da çözüyoruz. Biz 
5’inden 5’ine öderiz demiştik ama aybaşından itibaren posantajlarını hesaplamak, yani hangi 
otobüsün, tek tek kaç kilometre yaptığını, ne kadar eksik olduğunu, ne kadar tamamlaması 
gereken kilometresi olduğunu hesaplamak baya bir iş. Yani öyle oturup hemen bir saatte, iki 
saatte bitecek iş değil. Dolayısıyla arkadaşlarımız bunu aybaşından aybaşına hesap görüleceği 
için derhal hesaplamaya başlıyorlar ve bu hesaplama işlemi bittikten sonra hesap işleri daire 
başkanlığımıza, ulaşım daire başkanlığımız tarafından ödeme listesi, kime ne kadar 
ödenecekse gönderiliyor ve hesap işleri daire başkanlığına geldikten sonra bir ya da iki günü 
geçmez ödeme. Ama bu hesaplama döneminden dolayı belki bazen birkaç gün gecikme olur. 
Yoksa bugüne kadar esnafımız da burada, yani biz hemen hemen onları aybaşında, yani öyle 
ay ortalarını bulmadan ödemelerini yaptık. Mesele belki, size yansıyan budur. Ha, bir de şu 
var; bir de mesela 10 gün, 15 gün sefere çıkmamış araçlar var. İşte arızası olmuş, Allah 
korusun kaza geçirmiş, şu olmuş, bu olmuş. O araçlarda da yine esnafımızla birlikte bir karar 
aldık. Belli bir süreden daha fazla trafiğe çıkmayan araçlara, burada çünkü hak ve adaletli bir 
yaklaşım gösterdiğimizden dolayı farklı bir uygulama yapılıyor.

Üye Recep TOKGÖZ :Yani, yani diyorsunuz ki bundan sonra her ay
düzenli şekilde belirlediğimiz tarihte...

BAŞKAN :Her ay geliyor...
Üye Recep TOKGÖZ :Kooperatif üyesi olan esnafımız paralarını alacak

diyorsunuz yani.
BAŞKAN :Şu ana kadar, işte arkadaşlarımız burada, kaç

aydır acaba Yasin Başkanım, kaç aydır biz size destek ödüyoruz?
Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Oda. Bşk. Yasin ARSLAN:4.ay oldu 

Başkanım.
BAŞKAN :4.ay oldu. Aksama oldu mu birkaç gün hariç?
Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Oda. Bşk. Yasin ARSLAN:Esnaf arkadaşlar 

yanlış bilgi vermiş olabilir.
Üye Recep TOKGÖZ :Bana genelde yanlış bilgi gelmez ama biz şurada

Başkanımdan bu tarihlerin olup olmadığını öğrenmek istiyoruz. Bunlar sizin açınızdan da 
önemli.

BAŞKAN : Yok yok Başkanımız... Başkanımız burada...
Üye Recep TOKGÖZ :En azından Başkanın ağzından duymuş

oluyorsunuz.
BAŞKAN :Evet. Bir aksama ödemelerde söz konusu oldu

mu dört ay boyunca?
Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Oda. Bşk. Yasin ARSLAN: Allah razı olsun 

Başkanım, sadece birkaç gün oluyor. Onun dışında ödemeler yatıyor. Allah razı olsun 
gerçekten herkese, emeği geçen herkes için. Bugün gerçekten önemli bir karar alınıyor 
burada.

BAŞKAN :Sağ olun.
Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Oda. Bşk. Yasin ARSLAN:Yıllardır 

gerçekten ulaşım esnafı, işte 1 yıl, 2 yıl, 3 yıl arayla zam alırken... Gerçekten emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum bir kez daha. Artık düzenli olarak...... Alınacak. ..

BAŞKAN :Teşekkür ediyoruz. Sağolun.
Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Oda. Bşk. Yasin ARSLAN:
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BAŞKAN :Recep Bey arada bir yanlış bilgi de
gelebiliyormuş demek ki. Bak işte.

Üye Recep TOKGÖZ :Yani, Başkan sizi, Başkan ortamı bozmak
istemiyor olarak algılıyorum ben.

BAŞKAN :Eyvallah, sağolasın. Yok biz esnafımızla kol
kolayız yani. Bunu bütün Antalya bilsin. Esnafımızla gayet güzel bir iletişimimiz var. Onlara 
da gerçekten teşekkür ediyoruz. Sağolsunlar, var olsunlar.

Üye Recep TOKGÖZ :Başkanım aslında ulaşımla ilgili konuşacak o
kadar çok şey var ki. Yani bunu belki siz, ben bunu bazen gündem dışı şeye getirmek 
istiyorum ama siz de ısrarla gündem dışı söz vermek istemiyorsunuz. Yani ben buna...

BAŞKAN :Şimdi gündem içi işte, konuş...
Üye Recep TOKGÖZ :İşte konuşuyoruz, yani ben bunu hiçbir zaman

şahsi bir meselemi getirip ortaya koymadığım için söylüyorum.
BAŞKAN : Sağolasın, evet.
Üye Recep TOKGÖZ :Şimdi Başkanım UKOME’nin aldığı öyle

kararlar var ki, öyle kararlar var ki; insan yani saçını başını yolası geliyor.
BAŞKAN :Toplu ulaşımla ilgili olarak mı?
Üye Recep TOKGÖZ :Hem toplu ulaşımda ve diğer, hem servislerle

ilgili, hem taksicilerle ilgili. Ya düşünebiliyor musunuz, Kapalı Yol’un ortasından bir yol 
geçiyor biliyorsunuz. Şu anda, otobüslerin park ettiği bir yer. Yahu yolun ortasına UKOME 
taksi bekleme yeri veriyor. Böyle bir şey olabilir mi ya? Yani bunun kararları nasıl alıyorlar? 
Nasıl bu şekilde şey yapabiliyorlar?

BAŞKAN :Nasıl aldığımızı size söyleyeyim.
Üye Recep TOKGÖZ :Başkanım, kararları alırken de, sizin biraz önce

ifade ettiğim ulaşımla ilgili çalışmalarınızı eğer sekte veriyorsa o karar yanlış bir karardır. O 
kararın arkasında durmamak gerekir.

BAŞKAN :Doğrudur. Doğrudur.
Üye Recep TOKGÖZ :Orada, orada taksi bekleme yeri olabilir mi?

' BAŞKAN :Evet. Neyse, şöyle söyleyeyim. Bu kararları nasıl
aldığımızı da bu vesileyle paylaşayım meclisimizle. Değerli arkadaşlar biz bazen bize 
esnafımız böyle söylüyor hani sözle değil özle esnaf dostu diye. Bu gibi kararları tamamen 
esnafımızla istişare halinde alıyoruz. Şöyle; gerek taksi durakları, o biliyorsunuz Taksiciler 
Odasıyla ilgili. Şoförler Odasıyla ilgili daha doğrusu. Gerek toplu ulaşımda alacağımız 
kararlar, Otobüsçüler Odasıyla ilgili, gerekse servis araçlarıyla ilgili kararlar Servisçiler 
Odasıyla ilgili, bütün kararları arkadaşlarımızla istişare ediyoruz ve bütün kararlarla ilgili 
aldığımız arkadaşlarımız, nereye durak konulacak, nereye konmayacak, kaç araç bekleyecek, 
kaç beklemeyecek... Ne varsa hepsiyle ilgili bize kanaatlerini yazıyorlar. Onların kanaatleri 
kapsamında UKOME’de sadece Büyükşehir Belediyesi yok malumunuz. Trafik var, Jandarma 
var, bir çok farklı kurum ve kuruluşun temsilcisi de var. Orada da o olumlu görüşlerin 
mevzuata, yasaya, yönetmeliğe uygun olup olmadığı değerlendiriliyor ve kararlar bu noktada 
alınıyor. Dolayısıyla hani bizim bundan daha fazla sık eleyip dokuyacağımız ne olabilir? 
Varsa onu bir gün ben sizi kahveye davet edeyim. Bir gün baş başa, bir gün kahve içmeye 
davet edeyim.

Üye Recep TOKGÖZ :Ben, ben size, ben size bunlarla ilgili tespit
ettiklerimi ben size söyleyeyim.

BAŞKAN :01ur, olur, beklerim.
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Üye Recep TOKGÖZ :Bunlarla ilgili paylaşalım. Nihayetinde yani
benim bununla herhangi bir şeyim yok ama Antalya için...

BAŞKAN :Tabi, aynen öyle. Memleket, memleket
hepimizin.

Üye Recep TOKGÖZ :Bir soru daha sormak istiyorum Başkanım.
Madem bu şekilde güzel bir konuşma yapıyoruz.

BAŞKAN Estağfurullah.
Üye Recep TOKGÖZ :Ben dün Sobacılar Çarşısı’nın oradan geçerken

bir, koca bir levha var.
BAŞKAN :Evet.
Üye Recep TOKGÖZ :Bu şekilde, gördüm. Hatta artık iş o noktaya

geldi ki...
BAŞKAN :Gene gündem dışına çıkmış ki Recep Bey.
Üye Recep TOKGÖZ :Sizden gitmiş konu, Reis demişler. Reis, bizi

buradan atıyorlar. ... Sizsiniz.
BAŞKAN :Hemen cevaplayayım. Hemen cevaplayayım.
Üye Recep TOKGÖZ :Konu, konu nedir? Ben, siz, birinci ağızdan

duymak için yaptım.
BAŞKAN Açıklamasını da ben sosyal medyadan yaptım.

Gazetelerde de çıktı zaten. Şimdi değerli arkadaşlar oradaki mülklerin bir kısmı Vakıflar’m.
Üye Recep TOKGÖZ :Evet.
BAŞKAN Vakıflar’m istemiş olduğu kiraları esnafımız

yüksek buluyor. Ve Vakıf Meclisinin tespit etmiş olduğu kira rakamlarından daha aşağı 
düşmesi onların mevzuatı açısından mümkün değil. Ama biz de istiyoruz ki oradaki esnafımız 
yaşasın. Çünkü bizim Sobacılar Çarşısı Antalya’mızın bir değeri. Bizim tabi bu konuda 
Vakıflar’la fiyat düşürülmesine yönelik, bu benim ta milletvekilliği dönemimden geliyor. 
Yani 5 -  6 senelik hikaye. Girişimler de netice alamayınca, ben de belediye başkanı seçilince,
o zaman Vakıflar’a dedik ki: ya bu mülkleri bize satın da, bu mülkler belediyenin olsun. Biz 
bu mülkleri daha ucuz kiraya esnafımıza verelim. Tabi orada Vakıflar’ın işleyen bir mevzuatı 
var, bir takım tahliye kararları gidiyor. Tabi orada maalesef imkansızlıkları nedeniyle diyelim, 
bazı esnaf kardeşlerimiz 5 senedir hiç kira ödeyememiş. Hal böyle olunca da vakıf mevzuatı 
açısından bir tahliye işlemi otomatik olarak başlıyor. Ancak ben son Antalya’ya, ilk 
ziyaretleri daha doğrusu, geldiğinde Sayın Kültür ve Turizm Bakanımız, değerli hemşerimiz 
Mehmet ERSOY’a bu konuyu arz ettim. Yanında yetkilileri de vardı. Yani üst düzey Bakan 
Yardımcıları da vardı. Buradaki mülkiyet talebimizi yenilediğimizi ve bunu hızlı bir şekilde 
sonuçlandırılmasını söyledim. Vakıflar’la ve Sayın Vali’mize de teşekkür ediyorum destekleri 
için, Sayın Vali’mizle de görüşerek bu tahliye işlemlerinin, bu mülkiyet devri yapılıncaya 
kadar en azından bize birkaç ay daha tahliye işlemlerinin durdurulmasını rica ettik. Sayın 
Vali’miz de uygun gördüler. Şimdi bizim, hatta, Sayın Genel Sekreterimiz, Birol Bey 
buradaydı, belki bugün belki yarın artık bu işi nihayetlendirmek için Ankara’ya gidecek, 
Vakıflar Genel Müdürü’yle görüşmek üzere. Bu mülkiyet devrini biz Büyükşehir’e 
aldığımızda esnafın sorunu çözülecek.

Üye Recep TOKGÖZ :Yani...
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BAŞKAN :Esnafımız bir hafta, on gün önce koymuş orada,
o şeyi, ben o gün hemen, bir saat içerisinde, görür gönnez sabah bununla ilgili sosyal 
medyadan gereken cevabı verdim ama onlar on gündür demek ki hala orada, bilmelerine 
rağmen bütün bu gelişmeleri o pankartı orada tutuyorlar.

Üye Recep TOKGÖZ :Ben de bilmiyorum. Başkanım şimdi siz
diyorsunuz ki...

BAŞKAN :Ben, sizin süreniz bitti. Açalım mikrofonunu
değerli arkadaşlar Recep Bey’in. Buyurun. Tamam, istemenize gerek yok. Otomatik açtık. Ne 
oldu?

Üye :Kendisi kapattı.
BAŞKAN :Siz kapattınız bu sefer evet. Açıldı.
Üye Recep TOKGÖZ :Diyorsunuz ki Sayın Başkanım, siz diyorsunuz

ki ben şu anda Sobacılar Çarşısındaki Belediyemizin dışında olan dükkanları Belediyemizin 
uhdesine almak için çalışmayı yapıyorum. Yaptım.

BAŞKAN :Aynen öyle, aynen öyle.
Üye Recep TOKGÖZ :Bunu diyorsunuz değil mi? Peki.
BAŞKAN :Aynen öyle, alırsam da orada bir, kirada bir

indirim uygulama...
Üye Recep TOKGÖZ :Peki ondan sonra burada herhangi bir, arasta

çalışması yapılacak mı? Yoksa, yine aynı şekilde devam edecek mi?
BAŞKAN :Şu anda burada çok ciddi bir şekilde arasta

çalışmasını yapıyoruz zaten. Biliyorsunuz orayı biz esnaf odalarımızla birlikte çok eskiye 
göre çok daha hareketli bir hale, bir yaşam canlılığının olduğu noktaya taşıdık. Ve bildiğiniz 
gibi orada en son Balbey Mahallesi’ndeki bu el sanatlarıyla uğraşan, ayakkabı tamircilerini 
oraya...

Üye Recep TOKGÖZ :Biliyorum.
BAŞKAN :....bayramdan önce taşıyoruz. Onlarda hakikaten

orada, çok köhne bir şekilde ve iptidai şartlarda hizmet ediyorlardı. Hem de onları oraya 
ücretsiz taşıyoruz. Onlara çok daha güzel dükkanlar veriyoruz. Ayrıca orada bir, sahaflarla 
ilgili bir proje çalışmamız var. Onları da oraya getirdiğimizde orada o söylediğiniz arasta 
esprisi, projesi bizim Sobacılar Çarşısındaki esnafımızla birlikte fevkalade güzel bir şekilde...

Üye Recep TOKGÖZ :Proje, proje müellefınin orada bir şey, rezervi
vardı. Onu kaldırıyor muyuz oradan?

BAŞKAN :Tamamen proje müellifi yapıyor düzenlemeyi.
Üye Recep TOKGÖZ :0  düzenlemeyi yapıyor.
BAŞKAN :Tabi, Okan Bey yapıyor. Okan Bey’le yapıyoruz.
Üye Recep TOKGÖZ :Tamam Başkamın, bunu da öğrenmiş oldum.

Son bir şey sorabilir miyim?
BAŞKAN :Tabi canım, ne demek? Dükkan sizin, buyurun.
Üye Recep TOKGÖZ :Şimdi Başkanım... Yani bu, bakın arkadaşlar bu

bilgilenme bizim, benim açımdan da önemli, sizler açısından da önemli.
BAŞKAN : Sizin sayenizde hem meclis, Antalya kamuoyu

bilgileniyor. Basın bilgileniyor. Sağolun.
Üye Recep TOKGÖZ :Evet, evet, o açıdan da önemli. En azından hem

basınımız, hem de meclis üyelerimiz bu konuyla ilgili... Çünkü sokağa çıktığımız zamaı/bize 
soruyorlar, bir şey sanıyorlar. Diyorlar ki; meclis üyesi bilir. Bizden...
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BAŞKAN :E, siz bir şeysiniz ama canım. Öyle kendinize
haksızlık etmeyin Recep Bey.

Üye Recep TOKGÖZ :Şimdi Başkanım, aslında önemli bir konuya
geliyoruz. Şöyle bir konu: biz biliyorsunuz yabancı parayla borçlandık. Özellikle raylı 
sistemin hayata geçmesi açısından daha öncekilerin borçlan...

BAŞKAN :Tam gündem dışı oldu bugün sizin için hadi
bakalım.

Üye Recep TOKGÖZ :Eğer şey yok ise, çok fazla sıkıntı olmazsa...
BAŞKAN :Estağfurullah, estağfurullah...
Üye Recep TOKGÖZ :Eğer birkaç kelimeyle açıklarsanız sevinirim.

Daha 1,7 iken Euro’nun sizin ilk yaptığınız tramvay sistemine geçmiştik. Hatta onun faizleri 
ödendi. Sadece anaparaları kaldı. Şimdi 6,5’tan mı neyse ödeyeceğiz. Yani baya bir orada 
yükümüz arttı. Ben merak ediyorum. Bakın bizim en basit iktisatçılar bile şunu söylüyorlar. 
Geliriniz hangi para birimindense ona göre borçlanın derler. Doğru bir tabirdir bu. Benim eğer 
gelirim Türk Lirası cinsindense ben Türk Lirası olarak borçlanırsam ben çok fazla sıkıntı 
yaşamam. Şimdi eğer, ben merak ediyorum. Bizim belediyemizin gelirleri Euro üzerinden mi 
oldu? Şimdi en son bir 140 Milyon Liralık 3. Etap Raylı Sistem için...

BAŞKAN :Yine süreniz bitti. Yine açalım mikrofonu.
Buyurun.

Üye Recep TOKGÖZ :Raylı Sistem için bir...
BAŞKAN :Ek süre, son bir dakika verdim Recep Bey...
Üye Recep TOKGÖZ :...borçlanma yaptık. Dolayısıyla bizim 1 Liralık

yapacağımız iş nereden baksan 5 Liraya filan geldi. Bu durumda yani Belediyemiz hakikaten 
inanılmaz bir borç yükünün altına girdi. Bu konudaki düşünceniz nedir? Ne yapmak, ne 
yapmamız lazım?

BAŞKAN :Şimdi biz bu dış kredimizin önemli bir bölümü
raylı sistemle ilgili, siz de bunu ifade ediyorsunuz zaten.

Üye Recep TOKGÖZ :Evet...
BAŞKAN _ :Şu ana kadar...
Üye Recep TOKGÖZ Aldık mı? Pardon. Bu kredileri kullandık mı

Başkanım?
BAŞKAN :Tabi tabi. Yani harcadıkça alacağız. ... hepsi

birden gelmiyor tabi yani.
Üye Recep TOKGÖZ :Ha, harcadıkça alacağız. Tamam.
BAŞKAN :Şöyle söyleyeyim. Bizim ağırlıklı olarak dış

kredimiz raylı sistemle ilgili ve bu gibi altyapı, biliyorsunuz Dünya Bankasıyla da bir, 
ASAT’la ilgili bir kredi anlaşması yaptık bundan birkaç ay önce.

Üye Recep TOKGÖZ :Evet.
BAŞKAN :Bu tip altyapıya yönelik kredileri uluslararası

fınans kuruluşları veriyor. Ve bunlar Türk Lirasına göre, döviz fahiş bir artış göstermediği 
müddetçe çok ekonomik krediler. Yani ben şöyle söyleyeyim, ilk dönemde benim raylı 
sistemle ilgili almış olduğum kredi paketini o dönemin Ekonomiden Sorumlu Başbakan 
Yardımcısı Sayın Ali BABACAN Türkiye’nin son kırk senesinde kullandığı en ucuz kredi 
paketi diye nitelemişti. Bizim Antalya’da 1. Etap Raylı Sistem kredisini aldığımız krediyi, 
maliyeti itibariyle söylemişti. Keşke biz de öyle bir hükümete, yani hâzineye böyle bir, o 
kadar ucuz bir kredi bulabilsek demişti. Dolayısıyla şu anda, ben şu anda olanı söylüyor
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Bizim raylı sistem gelirlerimizle veya raylı sisteme garanti gösterdiğimiz hal 
gelirlerimizin bir kısmı vesaire gibi gelirlerimizle raylı sistemle ilgili hiçbir ödeme 
güçlüğümüz söz konusu değil. Yani biz kazandığımızla zaten bunu geri ödüyoruz. Dolayısıyla 
dövizdeki artışın bugün var olduğunu biliyoruz ama yarın inşallah bu belki geriye gidecek. 
Bunu bilebilme şansımız yok. İnşallah geriye gider diye de temennide bulunuyoruz, dua 
ediyoruz. Dolayısıyla bu kredilerin son aldığımız kredi paketi hariç hepsi hazine garantisi 
altında. Eğer dövizde ödenemez bir yükseliş söz konusu olursa, e zaten bunların esas 
muhatabı hazine. Yani Maliye Bakanlığı.

Üye Cansel TUNCER :Başkanım bu arada Hazine, Maliye Bakanımız
açıklama yapıyor. Dolar, Euro fırladı gidiyor. Takip edebiliyor musunuz bilmiyorum. 7 oldu 
Euro. Dolar da 6,2...

BAŞKAN :Yok ben meclisi takip ediyorum şu anda. Evet.
Üye Cansel TUNCER :Bilginiz olsun.
BAŞKAN :İnşallah tabi yani ekonomiye dönersek, ben de,

beni de konu dışına çıkarıyorsunuz. Yani, Türkiye, Türkiye birçok darbe girişiminden 
kurtuldu. Yani bir Gezi’de toplumsal ayaklanmayla bir darbe girişiminde bulunuldu. Olmadı. 
1 7 -2 5  Aralık’ta hain FETÖ örgütüyle bir yargı darbesi yapılmaya çalışıldı. Olmadı.

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
BAŞKAN :Bak, geleceğim şimdi ona, geleceğim şimdi ona.

Arkasından bu milletin vergileriyle alman tanklarla, toplarla, tüfeklerle, asker giysisi 
içerisindeki şerefsizler bu millete silah sıkarak, ateş ederek darbe girişiminde bulundular ama 
Cumhurbaşkanımızın dirayeti, toplumun birlikteliği ve beraberliği sayesinde onu da 
başaramadılar. Bu girişimler, Türkiye güçlü bir ülke olmasın isteyen çevreler tarafından 
yüzyıllardır, yapılıyor. Yapılacak. O yüzden Türkiye artık yeni Türkiye. Eski Türkiye yok. 
Eski Türkiye olmadığı için yeni Türkiye’yi hazmedemeyenler elbette durmayacaklardır. O 
yüzden bunun bir başka, bunun bir başka versiyonu aslında, yani küresel, dış güçler diyelim, 
dış güçlerin bir başka versiyonu esasında Cumhurbaşkanlığı ve genel seçimler üzerine 
kurgulanmıştı. Ve şu andaki bu dövizdeki artış bu küresel güçlerin en erken Kasım’da bir 
seçim yapılması kaydıyla 2019 Kasım yerine 2018 Kasım’ında buna göre dizayn edilmişti. Şu 
anda bunu yaşıyoruz. Eğer 2018 Kasım’ında erken seçim yapmış olsaydık bunu yaşayarak, 
sandıkta daha önceki söylediğim darbe girişimlerini başaramayanlar bunu bir sandıkta bir 
neticeye götürmeye çalışacaklardı. Bunu da başaramadılar. Şimdi Türkiye bir ekonomik darbe 
girişimiyle karşı karşıya. Allah’ın izniyle bunu da aşacağız. Bu milletin birliğiyle, 
beraberliğiyle bunu da aşarız. Dolayısıyla şu anda yapılan tam da budur. Bunu fazla eğip 
bükmeye gerek yok. Bu ekonomik darbe girişimini de Türkiye milletin birliği, beraberliği, 
hükümetimizin dirayeti, cumhurbaşkanımızın iradesiyle ben mutlaka aşacaktır diye 
düşünüyorum. Bu kadar yeter Recep Bey gündem dışı. Müsaade ederseniz.

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
BAŞKAN : Ama siz beni oraya çekiyorsunuz. Ne yapayım?
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
BAŞKAN :îşte ona geliyorum. Ona geliyordum. Şimdi onu

anlatıyordum. Son kredimiz hariç ki, o da ödenemezse sorumlusu gene uluslararası fınans 
mevzuatına göre hazinedir. Bu borçları ödeyemez hale gelirse, bunun ödenemez hale 
gelmesinin nedeni işte, ekonomik darbenin Allah korusun başarıya ulaşması. E, o zaman bu 
belediyenin sorunu olmaktan çıkar. Hâzinenin sorunu haline dönüşür ki, burada^atej* esas 
sorumlu hazinedir.
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(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
BAŞKAN :Siz merak etmeyin, biz hakkından geliriz

hepsinin. Siz hiç merak etmeyin. Biz çalışıyoruz. Allah’ın izniyle bunların hepsini aşarız.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
BAŞKAN :Artık onu bir daha ki meclis toplantısına. Yaşar

Bey buyurun.
Üye Yaşar SÖZEN :Değerli Başkanım, değerli Meclis Üyesi

arkadaşlar hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum, inşallah alacak olduğumuz kararlar 
hayırlara vesile olur inşallah. Değerli Başkanım özellikle şu anda tartışmak üzere olduğumuz 
bu toplu taşıma olayı, gerçekten Antalya’da olmazsa olmazımız. Özellikle sizlerin ve özellikle 
Halk Otobüsleri Oda Başkanımız ve yönetimimizin bugüne kadar istişari bir şekilde, işbirliği 
ile çalışmanın bir sonucu vermiş olduğu bir sonuç. Özellikle 65 yaş gelir desteği ve şu anda 
yapılacak olan yeni sistemde kooperatifin kurulması gerçekten toplu taşıma için güzel bir 
gelişme. Bizler de bir esnaf olaraktan, biraz önce Recep kardeşimiz yapmadan bahsetti. 
Başkanım da böyle ortamlı konuşur gibi algıladılar. Ben bir esnaf olaraktan şunu net ifade 
edeyim. Hiçbir bu güne kadar bir aksaklık söz konusu olmadı. Ben kendi muhasebem 
olaraktan eksiksiz olaraktan takip ediyorum, iyi ki siz varsınız. Eğer bu destek olmasaydı şu 
anda yukarıda kardeşlerim, bunu gerçek anlamda yaşayan kardeşlerimiz, esnaf kardeşlerimiz 
çok zor duruma düşecekti, inşallah bu kararlarla esnaf kardeşlerimiz daha da iyiye doğru 
gideceğini düşünüyorum. Şimdiden hayırlı uğurlu olsun. Teşekkür ederim Başkanım.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum Yaşar Beyciğim. Değerli
arkadaşlar herhalde bütün grupların görüşlerini almıştık. Görüşmeler uzadı. Dolayısıyla ben 
23 .maddeyi oylarınıza arz ediyorum. Evet, 23 .madde Komisyon Raporu, oy kullanamadınız 
mı? Bekleriz Cansel Hanım tamam, tamam. Söylemiştiniz zaten, söylemiştiniz zaten.

Üye Cansel TUNCER :.. .belirtmiştik de, oy kullanamadım.
BAŞKAN :Yok yok, oy da kullandınız şu an. Tamam. Evet,

değerli arkadaşlar Komisyon Raporu doğrultusunda 23 .madde kabul edilmiştir. Esnafımıza da 
hayırlı uğurlu olsun. Allah kazasız belasız hayırlı iş versin. Teşekkür ediyoruz. Sağolun. 
24.madde arkadaşlar.

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 11 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)

BAŞKAN :Saym Başkanım
oylanmasını, Komisyon Raporları uygundur Başkanım.

24 ve 43 dahil toplu

Uye Cansel TUNCER 
Üye Selçuk SENlRLİ 
BAŞKAN 

tüm maddelerin birlikte oylanmasını 
oylarınıza arz ediyorum.

ve

: Uygundur.
: Uygundur.
:Değerli arkadaşlar 24 dahil 43 dahil aradaki sıralı 

Komisyon Raporları doğrultusunda kabulünü
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GÜNDEMİN 24. MADDESİ
KARAR NO:789

ÖZÜ: Korkuteli ilçesi Aşağıpazar Mahallesi 
Hastane Caddesinin 636. Sokak ile 838. Sokak 
girişinde bulunan köprüye kadar olan kısmının doğu 
aksına parkometre uygulaması getirilmesi ve Kiremitli 
mahallesi Mehmet Akif Ersoy caddesi 849. Sokak ile 
827. Sokak arasına çift taraflı, 820. Sokak ile Havuzlu 
Kavşak arasında bulunan otopark ceplerine ise tek 
taraflı parkometre uygulaması getirilmesi; söz konusu 
caddeler üzerindeki parkometre yerlerinin toplam tahsil 
edilen bedelin %10’unun Büyükşehir Belediyesine 
ödenmesi kaydı ile 10 (on) yıl süre ile Korkuteli 
Belediyesine tahsis edilmesine oylamaya katılanların 
oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP
8 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 109. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Korkuteli Belediye 
Başkanlığı'mn 31.07.2018 tarih ve 4577 nolu yazısı ile, Korkuteli îlçesi Aşağıpazar Mahallesi 
Hastane Caddesinin 636. Sokak ile 838.Sokak girişinde bulunan köprüye kadar olan kısmının 
doğu aksına parkometre uygulaması getirilmesi ve Kiremitli Mahallesi Mehmet Akif Ersoy 
Caddesi 849. Sokak ile 827. Sokak arasına çift taraflı, 820. Sokak ile Havuzlu kavşak arasında 
bulunan otopark ceplerine ise tek taraflı parkometre uygulaması getirilmesi taleplerinin 
Ulaşım ve Koordinasyon Dairesi Başkanlığı UKOME Genel Kurulu'nun 27.07.2018 tarihli 
toplantısında oy birliği ile kabul edildiğinden dolayı yukarıda belirtilen parkometre yerlerini 
Belediyelerine tahsisi talep edilmektedir. Söz konusu caddeler üzerindeki parkometre 
yerlerinin Korkuteli Belediyesine tahsis edilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Korkuteli îlçesi Aşağıpazar Mahallesi Hastane Caddesinin 636. Sokak ile 838. Sokak 
girişinde bulunan köprüye kadar olan kısmının doğu aksına parkometre uygulaması 
getirilmesi ve Kiremitli mahallesi Mehmet Akif Ersoy caddesi 849. Sokak ile 827. Sokak 
arasına çift taraflı, 820. Sokak ile Havuzlu Kavşak arasında bulunan otopark ceplerine ise tek 
taraflı parkometre uygulaması getirilmesi; söz konusu caddeler üzerindeki parkometre 
yerlerinin toplam tahsil edilen bedelin %10’unun Büyükşehir Belediyesine ödenmesi kaydı ile 
10 (on) yıl süre ile Korkuteli Belediyesine tahsis edilmesi Komisyonumuzca uygun olduğu 
görüşüyle,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Sami ALTUN toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 25. MADDESİ
KARAR N0:790

ÖZÜ: Korkuteli ilçe sınırı bütününde hazırlanan 
1/25.000 ölçekli Nazım imar Planı çalışmaları 
kapsamında Alaaddin, Imrahor, Kargalık, Uzunoluk ve 
Ulucak Mahallelerinin bir bölümünü kapsayan ekte ölçü 
krokisi ve parsel listesi verilen yaklaşık 531,5976 ha 
büyüklüğündeki alanın “tarım dışı amaçlı”
kullanılabilmesi için içişleri Bakanlığı’ndan “Kamu 
Yararı Kararı” alınmasına, oylamaya katılanların oy 
birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 161. 
maddesinde görüşülerek imar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Korkuteli ilçe sınırı 
bütününde hazırlanan 1/25.000 ölçekli Nazım imar Planı çalışmaları kapsamında Alaaddin, 
Imrahor, Kargalık, Uzunoluk ve Ulucak Mahallelerinin bir bölümünü kapsayan yaklaşık 
531,5976 ha büyüklüğündeki alanın “tarım dışı amaçlı” kullanılabilmesi için İçişleri 
Bakanlığından “Kamu Yararı Kararı” alınması hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Korkuteli İlçe sınırı bütününde hazırlanan 1/25.000 ölçekli Nazım İmar Planı 
çalışmaları kapsamında Alaaddin, İmrahor, Kargalık, Uzunoluk ve Ulucak Mahallelerinin bir 
bölümünü kapsayan ekte ölçü krokisi ve parsel listesi verilen yaklaşık 531,5976 ha 
büyüklüğündeki alanın “tarım dışı amaçlı” kullanılabilmesi için İçişleri Bakanlığı’ndan 
“Kamu Yararı Kararı” alınması Komisyonumuzca uygun bulunmuş;

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 26. MADDESİ
KARAR NO:791

ÖZÜ: Kumluca ilçe sınırı bütününde hazırlanan 
1/25.000 ölçekli Nazım İmar Planı çalışmaları 
kapsamında Sarıkavak, Hacıveliler, Bağlık, Karşıyaka, 
Hızırkahya ve Sarıcasu Mahallelerinin bir bölümünü 
kapsayan ekte ölçü krokisi ve parsel listesi verilen 
yaklaşık 67,563 ha büyüklüğündeki alanın “tarım dışı 
amaçlı” kullanılabilmesi için İçişleri Bakanlığı’ndan 
“Kamu Yararı Kararı” alınmasına, oylamaya katılanların 
oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 162. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kumluca İlçe sınırı 
bütününde hazırlanan 1/25.000 ölçekli Nazım İmar Planı çalışmaları kapsamında Sarıkavak, 
Hacıveliler, Bağlık, Karşıyaka, Hızırkahya ve Sarıcasu Mahallelerinin bir bölümünü kapsayan 
yaklaşık 67,563 ha büyüklüğündeki alanın “tarım dışı amaçlı” kullanılabilmesi için İçişleri 
Bakanlığından “Kamu Yararı Kararı” alınması hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kumluca İlçe sınırı bütününde hazırlanan 1/25.000 ölçekli Nazım İmar Planı 
çalışmaları kapsamında Sarıkavak, Hacıveliler, Bağlık, Karşıyaka, Hızırkahya ve Sarıcasu 
Mahallelerinin bir bölümünü kapsayan ekte ölçü krokisi ve parsel listesi verilen yaklaşık 
67,563 ha büyüklüğündeki alanın “tarım dışı amaçlı” kullanılabilmesi için İçişleri 
Bakanlığından “Kamu Yararı Kararı” alınması Komisyonumuzca uygun bulunmuş;

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 27. MADDESİ
KARAR NO:792

ÖZÜ: Manavgat Belediyesi sınırları içerisinde, 
Taşağıl Mahallesi 1/5000 ölçekli ilave ve revizyon 
nazım imar planına askı süresi içerisinde yapılan 
itirazlardan kabul edilen itirazlar doğrultusunda 
hazırlanan 1/25000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul 
oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız
1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 113. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Manavgat 
Belediyesi sınırları içerisinde, Taşağıl Mahallesi 1/5000 ölçekli ilave ve revizyon nazım imar 
planına askı süresi içerisinde yapılan itirazlardan kabul edilen itirazlar doğrultusunda 
hazırlanan 1/25000 ölçekli nazım imar planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Manavgat Belediyesi sınırları içerisinde, Taşağıl Mahallesi 1/5000 ölçekli ilave ve 
revizyon nazım imar planına askı süresi içerisinde yapılan itirazlardan kabul edilen itirazlar 
doğrultusunda hazırlanan 1/25000 ölçekli nazım imar planı değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 28. MADDESİ
KARAR NO:793

ÖZÜ: Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, 
Çıplaklı Mahallesi 359 ada batısında yer alan Park 
Alanının bir kısmının ibadet alanına, 132 ada 5, 47, 50, 52 
53, 54, 55 parsellerin bir bölümünde yer alan ibadet 
alanının bir kısmının ise park alanına dönüştürülmesine 
ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR 
PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, 
MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 117. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Alanya Belediyesi 
sınırları içerisinde, Çıplaklı Mahallesi 359 ada batısında yer alan Park Alanının bir kısmının 
ibadet alanına, 132 ada 5, 47, 50, 52 53, 54, 55 parsellerin bir bölümünde yer alan ibadet 
alanının bir kısmının ise park alanına dönüştürülmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazmı İmar 
Planı Değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, Çıplaklı Mahallesi 359 ada batısında yer alan 
Park Alanının bir kısmının ibadet alanına, 132 ada 5, 47, 50, 52 53, 54, 55 parsellerin bir 
bölümünde yer alan ibadet alanının bir kısmının ise park alanına dönüştürülmesine ilişkin 
1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu 
görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 29. MADDESİ
KARAR NO:794

ÖZÜ: Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulu’nun 31.07.2018 tarih 8081 sayılı kararıyla uygun 
bulunan Alanya Belediye sınırları içerinde, Çıplaklı 
Mahallesi, 156 ada 4-6-7-8-10-11 parseller, 157 ada 7-12 
parseller, 272 ada 1-2-3 parseller ve çevresine ilişkin 
hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, 
MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 119. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Antalya Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’nun 31.07.2018 tarih 8081 sayılı kararıyla uygun bulunan 
Alanya Belediye sınırları içerinde, Çıplaklı Mahallesi, 156 ada 4-6-7-8-10-11 parseller, 157 
ada 7-12 parseller, 272 ada 1-2-3 parseller ve çevresine ilişkin hazırlanan 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’nun 31.07.2018 tarih 8081 sayılı 
kararıyla uygun bulunan Alanya Belediye sınırları içerinde, Çıplaklı Mahallesi, 156 ada 4-6- 
7-8-10-11 parseller, 157 ada 7-12 parseller, 272 ada 1-2-3 parseller ve çevresine ilişkin 
hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun 
olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 30. MADDESİ
KARAR NO:795

ÖZÜ: Alanya Belediye Meclisi’nin 08.05.2018 
tarih 139 sayılı kararı ve Antalya Kültür Varlıklarım 
Koruma Bölge Kurulu’nun 31.07.2018 tarih 8081 sayılı 
kararıyla ile uygun bulunan Çıplaklı Mahallesi, 156 ada 
4-6-7-8-10-11 parseller, 157 ada 7-12 parseller, 272 ada 
1-2-3 parseller ve çevresine ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, 
îyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 120. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Alanya Belediye 
Meclisi’nin 08.05.2018 tarih 139 sayılı kararı ve Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulu’nun 31.07.2018 tarih 8081 sayılı kararıyla ile uygun bulunan Çıplaklı Mahallesi, 156 
ada 4-6-7-8-10-11 parseller, 157 ada 7-12 parseller, 272 ada 1-2-3 parseller ve çevresine 
ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediye Meclisi’nin 08.05.2018 tarih 139 sayılı kararı ve Antalya Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’nun 31.07.2018 tarih 8081 sayılı kararıyla ile uygun 
bulunan Çıplaklı Mahallesi, 156 ada 4-6-7-8-10-11 parseller, 157 ada 7-12 parseller, 272 ada 
1-2-3 parseller ve çevresine ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği 
Komisyonumuzca incelenmiş uygun olduğu görüşüne varılmıştır.
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Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 31. MADDESİ
KARAR NO:796

ÖZÜ: Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, 
Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun
17.07.2018 tarih ve 8017 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Çaybaşı Mahallesi 4688 ada 5 numaralı parselde yer alan 
mezarın koruma alanı sınırının işlenerek plan notu 
eklenmesine ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM 
İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisi’nin 07.08.2018 tarihli toplantısında önerge verilerek 
gündemin 133. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulunun 17.07.2018 tarih ve 8017 sayılı kararı ile uygun bulunan, Çaybaşı Mahallesi 4688 
ada 5 numaralı parselde yer alan mezarın koruma alanı sınırının işlenerek plan notu 
eklenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulunun 17.07.2018 tarih ve 8017 sayılı kararı ile uygun bulunan, Çaybaşı Mahallesi 4688 
ada 5 numaralı parselde yer alan mezarın koruma alanı sınırının işlenerek plan notu 
eklenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 32. MADDESİ
KARAR NQ:797

ÖZÜ: Elmalı Belediye Meclisinin 05.07.2018 tarih 
ve 69 sayılı kararı ile uygun bulunan, Karyağdı Mahallesi 
124 ada 34 parseldeki Park Alanında yer alan Trafo 
Alanının kaydırılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
Belediyesinden geldiği şekliyle oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu,
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 144. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Elmalı Belediye 
Meclisinin 05.07.2018 tarih ve 69 sayılı kararı ile uygun bulunan, Karyağdı Mahallesi 124 
ada 34 parseldeki Park Alanında yer alan Trafo Alanının kaydırılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Elmalı Belediye Meclisinin 05.07.2018 tarih ve 69 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Karyağdı Mahallesi 124 ada 34 parseldeki Park Alanında yer alan Trafo Alanının 
kaydırılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş Belediyesinden geldiği şekliyle uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 33. MADDESİ
KARAR NO:798

ÖZÜ: Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, 
Kızıltoprak Mahallesi 1110 adanın bir kısmındaki genel 
otopark alanının eski plan durumu olan ticaret ve çocuk 
bahçesi alanlarına dönüştürülmesine ilişkin hazırlanan 
1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul 
oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1
kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 153. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa 
Belediyesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesi 1110 adanın bir kısmındaki genel 
otopark alanının eski plan durumu olan ticaret ve çocuk bahçesi alanlarına dönüştürülmesine 
ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesi 1110 adanın bir
kısmındaki genel otopark alanının eski plan durumu olan ticaret ve çocuk bahçesi alanlarına
dönüştürülmesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 34. MADDESİ
KARAR NO:799

ÖZÜ: Korkuteli Belediyesi sınırlaıı içerisinde, 
Yeni Mahalle 438 ada 9 parselin resmi kurum alanından 
spor alanına (gençlik merkezi) dönüştürülmesine ilişkin 
hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile
KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, 
MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında önerge verilip
gündemin 165. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen;
Korkuteli Belediyesi sınırları içerisinde, Yeni Mahalle 438 ada 9 parselin resmi kurum
alanından spor alanına (gençlik merkezi) dönüştürülmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar 
Planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Korkuteli Belediyesi sınırları içerisinde, Yeni Mahalle 438 ada 9 parselin resmi kurum 
alanından spor alanına (gençlik merkezi) dönüştürülmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar 
Planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 35. MADDESİ
KARAR N0:800

ÖZÜ: Korkuteli Belediyesi sınırları içerisinde, Yeni 
Mahalle 438 ada 9 parselin Maliye Hizmet Binası ve 
Lojmanı alanından kapalı spor tesisi alanına (gençlik 
merkezi) dönüştürülmesi ve plan notu eklenmesine ilişkin 
hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL 
edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 3 
kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında önerge verilip 
gündemin 165. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Korkuteli Belediyesi sınırları içerisinde, Yeni Mahalle 438 ada 9 parselin Maliye Hizmet 
Binası ve Lojmanı alanından kapalı spor tesisi alanına (gençlik merkezi) dönüştürülmesi ve 
plan notu eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği hakkmdaki;
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Korkuteli Belediyesi sınırları içerisinde, Yeni Mahalle 438 ada 9 parselin Maliye
Hizmet Binası ve Lojmanı alanından kapalı spor tesisi alanına (gençlik merkezi)
dönüştürülmesi ve plan notu eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 36. MADDESİ
KARAR N0:801

ÖZÜ: Korkuteli Belediye Meclisinin 02.08.2018 
tarih ve 94 sayılı kararı ile uygun bulunan, Kiremitli 
Mahallesi Atatürk Caddesindeki mevcut kavşağın planlara 
işlenmesi ve 164 ada 7 parsel ve çevresinde düzenleme
yapılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ
UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
Belediyesinden geldiği şekliyle, oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında önerge verilip 
gündemin 166. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Korkuteli Belediye Meclisinin 02.08.2018 tarih ve 94 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Kiremitli Mahallesi Atatürk Caddesindeki mevcut kavşağın planlara işlenmesi ve 164 ada 7 
parsel ve çevresinde düzenleme yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Korkuteli Belediye Meclisinin 02.08.2018 tarih ve 94 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Kiremitli Mahallesi Atatürk Caddesindeki mevcut kavşağın planlara işlenmesi ve 164 ada 7 
parsel ve çevresinde düzenleme yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
değişikliği Komisyonumuzca Büyükşehir Belediye Meclisinin 13.07.2018 tarih ve 671 sayılı 
kararı ile onaylanan 1/5000 ölçekli nazım imar planına göre incelenmiş belediyesinden geldiği 
şekliyle uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 37. MADDESİ
KARAR NO:802

ÖZÜ: Kumluca Belediyesi sınırları içerisinde, 
Bağlık Mahallesi 204, 205, 212, 215, 216, 217, 219, 220, 
221, 222, 252, 253, 254, 266, 268, 269 ve 645 adalar ve 
çevresinde parsellerin konut alanından ticaret-konut, toplu 
işyeri, park ve yeşil alana dönüştürülmesi ve plan notu 
eklemnesine ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM 
İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında gündemin 109. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kumluca 
Belediyesi sınırları içerisinde, Bağlık Mahallesi 204, 205, 212, 215, 216, 217, 219, 220, 221, 
222, 252, 253, 254, 266, 268, 269 ve 645 adalar ve çevresinde parsellerin konut alanından 
ticaret-konut, toplu işyeri, park ve yeşil alana dönüştürülmesi ve plan notu eklenmesine ilişkin 
1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kumluca Belediyesi sınırları içerisinde, Bağlık Mahallesi 204, 205, 212, 215, 216, 
217, 219, 220, 221, 222, 252, 253, 254, 266, 268, 269 ve 645 adalar ve çevresinde parsellerin 
konut alanından ticaret-konut, toplu işyeri, park ve yeşil alana dönüştürülmesi ve plan notu 
eklenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, 
uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 38. MADDESİ
KARAR N0:803

ÖZÜ: Kumluca Belediye Meclisinin 07.06.2018 tarih ve 47 
sayılı kararı ile uygun bulunan, Bağlık Mahallesi 204, 205, 212, 215, 216, 
217, 219, 220, 221, 222, 252, 253, 254, 266, 268, 269 ve 645 adalar ve 
çevresinde parsellerin konut-ticaret, toplu işyeri, park alanına 
dönüştürülerek düzenleme yapılması ve plan notu eklenmesine ilişkin 
hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
“Kumluca Uygulama İmar Planı sınırları içerisinde TİCK kararı getirilen 
ancak herhangi bir oran getirilmemiş ise (katsayı-1/katsayı) formülü esas 
alınır. Bu orandan fazla konut yapılamaz.” Plan notunun kaldırılması, 205 
adada mülkiyet sınırı esas alınarak ada ayrım çizgisinin belirlenmesi 
kaydıyla değiştirilerek, oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. 
(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

i
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında gündemin 110. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kumluca Belediye 
Meclisinin 07.06.2018 tarih ve 47 sayılı kararı ile uygun bulunan, Bağlık Mahallesi 204, 205, 
212, 215, 216, 217, 219, 220, 221, 222, 252, 253, 254, 266, 268, 269 ve 645 adalar ve 
çevresinde parsellerin konut-ticaret, toplu işyeri, park alanına dönüştürülerek düzenleme 
yapılması ve plan notu eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği 
hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kumluca Belediye Meclisinin 07.06.2018 tarih ve 47 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Bağlık Mahallesi 204, 205, 212, 215, 216, 217, 219, 220, 221, 222, 252, 253, 254, 266, 268, 
269 ve 645 adalar ve çevresinde parsellerin konut-ticaret, toplu işyeri, park alanına 
dönüştürülerek düzenleme yapılması ve plan notu eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
uygulama imar planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, “Kumluca Uygulama İmar 
Planı sınırları içerisinde TİCK kararı getirilen ancak herhangi bir oran getirilmemiş ise 
(katsayı-1/katsayı) formülü esas alınır. Bu orandan fazla konut yapılamaz.” Plan notunun 
kaldırılması, 205 adada mülkiyet sınırı esas alınarak ada ayrım çizgisinin belirlenmesi 
kaydıyla değiştirilerek uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 39. MADDESİ
KARAR N0:804

ÖZÜ: Kumluca Belediyesi sınırları içerisinde, 
Hacıveliler Mahallesi 109, 224, 586, 706, 707, 708, 709, 
759, 760, 761, 762, 763, 774, 821, 822, 823, 824, 825, 840 
parseller ve çevresinin konut alanından ticaret-konut, yeşil 
alana dönüştürülerek düzenlenmesi ve plan notu 
eklenmesine ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM 
İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında gündemin 111. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kumluca 
Belediyesi sınırları içerisinde, Hacıveliler Mahallesi 109, 224, 586, 706, 707, 708, 709, 759, 
760, 761, 762, 763, 774, 821, 822, 823, 824, 825, 840 parseller ve çevresinin konut alanından 
ticaret-konut, yeşil alana dönüştürülerek düzenlenmesi ve plan notu eklemnesine ilişkin 
1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliği hakkmdaki;

T.C.
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kumluca Belediyesi sınırları içerisinde, Hacıveliler Mahallesi 109, 224, 586, 706, 707, 
708, 709, 759, 760, 761, 762, 763, 774, 821, 822, 823, 824, 825, 840 parseller ve çevresinin konut 
alanından ticaret-konut, yeşil alana dönüştürülerek düzenlenmesi ve plan notu eklenmesine ilişkin 
1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 40. MADDESİ
KARAR N0:805

ÖZÜ: Kumluca Belediye Meclisinin 07.06.2018 
tarih ve 48 sayılı kararı ile uygun bulunan, Hacıveliler 
Mahallesi 109, 224, 586, 706, 707, 708, 709, 759, 760, 761, 
762, 763, 774, 821, 822, 823, 824, 825, 840 parseller ve 
çevresinin konut alanından ticaret-konut, park alanına 
dönüştürülerek düzenlenmesi ve plan notu eklenmesine 
ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR 
PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, “Kumluca Uygulama İmar Planı 
sınırları içerisinde TİCK kararı getirilen ancak herhangi bir 
oran getirilmemiş ise (katsayı-1/katsayı) formülü esas alınır. 
Bu orandan fazla konut yapılamaz.” Plan notunun 
kaldırılması, yan bahçe çekme mesafelerinin 4 metre olarak 
düzenlenmesi kaydıyla değiştirilerek, oylamaya katılanların 
oy birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız
1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında gündemin 112. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kumluca Belediye 
Meclisinin 07.06.2018 tarih ve 48 sayılı kararı ile uygun bulunan, Hacıveliler Mahallesi 109, 224, 
586, 706, 707, 708, 709, 759, 760, 761, 762, 763, 774, 821, 822, 823, 824, 825, 840 parseller ve 
çevresinin konut alanından ticaret-konut, park alanına dönüştürülerek düzenlenmesi ve plan notu 
eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Kumluca Belediye Meclisinin 07.06.2018 tarih ve 48 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Hacıveliler Mahallesi 109, 224, 586, 706, 707, 708, 709, 759, 760, 761, 762, 763, 774, 821, 822, 
823, 824, 825, 840 parseller ve çevresinin konut alanından ticaret-konut, park alanına 
dönüştürülerek düzenlenmesi ve plan notu eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, “Kumluca Uygulama İmar Planı sınırları 
içerisinde TİCK kararı getirilen ancak herhangi bir oran getirilmemiş ise (katsayı-1 /katsayı) 
formülü esas alınır. Bu orandan fazla konut yapılamaz.” Plan notunun kaldırılması, yan bahçe 
çekme mesafelerinin 4 metre olarak düzenlenmesi kaydıyla değiştirilerek uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.
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Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 41. MADDESİ
KARAR N0:806

ÖZÜ: Serik Belediyesi sınırları içerisinde,
Belpınar Mahallesi 295, 297, 351, 352 adalardan geçen 
enerji nakil hattının kaldırılmasına ilişkin hazırlanan 
1/5000 ölçekli Nazım imar Planı değişikliği hakkında, 
1/5000 ölçekli nazım imar planında enerji nakil hattı yer 
almadığından karar verilmesine yer olmadığına,
oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak 
Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, 
İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında önerge verilip
gündemin 197. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen;
Serik Belediyesi sınırları içerisinde, Belpınar Mahallesi 295, 297, 351, 352 adalardan geçen
enerji nakil hattının kaldırılmasına ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı değişikliği
hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Serik Belediyesi sınırları içerisinde, Belpınar Mahallesi 295, 297, 351, 352 adalardan 
geçen enerji nakil hattının kaldırılmasına ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım imar Planı değişikliği 
Komisyonumuzca incelenmiş, 1/5000 ölçekli nazım imar planında enerji nakil hattı yer 
almadığından karar verilmesine yer olmadığı görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 42. MADDESİ
KARAR N0:807

ÖZÜ: Serik Belediye Meclisinin 06.07.2018 tarih 
ve 115 sayılı kararı ile uygun bulunan, Belpınar Mahallesi 
295, 297, 351,352 adalar üzerinden geçen enerji nakil 
hattının kaldırılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
Belediyesinden geldiği şekliyle, oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu,
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında önerge verilip 
gündemin 198. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Serik Belediye Meclisinin 06.07.2018 tarih ve 115 sayılı kararı ile uygun bulunan, Belpınar 
Mahallesi 295, 297, 351,352 adalar üzerinden geçen enerji nakil hattının kaldırılmasına ilişkin 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Serik Belediye Meclisinin 06.07.2018 tarih ve 115 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Belpınar Mahallesi 295, 297, 351,352 adalar üzerinden geçen enerji nakil hattının 
kaldırılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş, belediyesinden geldiği şekliyle uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, diğer 
üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Büyükşehir Belediye Meclisinin 07.08.2018 tarihli toplantısında gündemin 118. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Alanya Belediyesi 
sınırları içerisinde, Tosmur Mahallesi 138 ada 9 parselin Yönetim Merkezi Alanından 
Kültürel Tesis AlanCna dönüştürülmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği 
hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 08.08.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, Tosmur Mahallesi 138 ada 9 parselin Yönetim 
Merkezi Alanından Kültürel Tesis Alanıma dönüştürülmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım 
İmar Planı Değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Cenk Halil BAYAZ toplantıya katılmadı, Meclis 
Üyesi Esat GÖYÜK ve Meclis Üyesi Selçuk SENİRLİ imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin 
takdirine S u n u lm u ş tu r

GÜNDEMİN 43. MADDESİ 
KARAR NO:808

ÖZÜ: Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, 
Tosmur Mahallesi 138 ada 9 parselin Yönetim Merkezi 
Alanından Kültürel Tesis Alanıma dönüştürülmesine 
ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR 
PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, 
MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)
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BAŞKAN :Evet, 24 dahil 43 dahil aradaki sıralı bütün
maddeler Komisyon Raporları doğrultusunda kabul edilmiştir. 20...

Üye Bahattin BAYRAKTAR :44...

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu,
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 44. MADDESİ 
KARAR NO:809

ÖZÜ: Döşemealtı Belediye Meclisinin
03.04.2018 larih ve 97 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Döşemealtı İlçe sınırları içerisinde yürürlükte bulunan 
1/1000 ölçekli uygulama imar planlarında “Konut Dışı 
Kentsel Çalışma Alanı” olarak planlanan imar 
parsellerinde Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği sebebi ile 
ortaya çıkan yapılaşmaya dair uyumsuzlukların 
giderilmesine ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLANI PLAN NOTU 
DEĞİŞİKLİĞİ, Belediyesinden geldiği şekliyle, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 36 kabul oyu, CHP 14 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, 
İyi Parti 2 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.07.2018 tarihli toplantısında gündemin 
134.maddesinde görüşülerek imar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Döşemealtı 
Belediye Meclisinin 03.04.2018 tarih ve 97 sayılı kararı ile uygun bulunan, Döşemealtı İlçe 
sınırları içerisinde yürürlükte bulunan 1/1000 ölçekli uygulama imar planlarında “Konut Dışı 
Kentsel Çalışma Alanı” olarak planlanan imar parsellerinde Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği 
sebebi ile ortaya çıkan yapılaşmaya dair uyumsuzlukların giderilmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
uygulama imar planı plan notu değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 24.07.2018 tarihli raporunda;

Döşemealtı Belediye Meclisinin 03.04.2018 larih ve 97 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Döşemealtı İlçe sınırları içerisinde yürürlükte bulunan 1/1000 ölçekli uygulama imar planlarında 
“Konut Dışı Kentsel Çalışma Alanı” olarak planlanan imar parsellerinde Planlı Alanlar İmar 
Yönetmeliği sebebi ile ortaya çıkan yapılaşmaya dair uyumsuzlukların giderilmesine ilişkin 
1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notu değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, Planlı 
Alanlar İmar Yönetmeliği’nin ö.maddesinin 1. fıkrasında “imar planında gösterilen çeşitli 
bölgelerde imar planı ile getirilmiş farklı hükümler yoksa yapılacak ifrazlarda, elde edilecek yeni 
parsellerin asgari ölçüleri; arazi meyili, yol durumu, mevcut yapılar ve benzeri gibi mevkiin 
özellikleri ile bu parsellerde yapılması mümkün olan yapıların ölçüleri ve yöresel ihtiyaçları da 
göz önünde tutularak tespit olunur. Bu tespit sırasında ikinci, üçüncü ve dördüncü fıkralarda 
belirtilen şartlar ihlâl edilemez." şeklinde belirtildiğinden söz konusu bölgede de yeni bir 
uygulama yapılmayacağından dolayı plan notu değişikliğine gerek kalmadığından Belediyesine 
iadesinin uygun olduğu görüşüne varılmıştır.
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Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Selçuk SENİRLİ imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

:Şey, pardon 44.madde...
: Sayın Başkanım 44.madde belediyesinden

:Belediyesinden geldiği şekliyle uygundur.
: Uygundur.
:Evet. Komisyon Raporu hilafına Döşemealtı

BAŞKAN
Üye Bahattin BAYRAKTAR 

geldiği şekliyle oylanmasını öneriyorum.
Üye Cansel TUNCER 
Üye Ertürk YAZAR 
BAŞKAN

Belediyemizin bir talebi olduğu için, hani bazen diyorlar ya...
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Döşemealtı olmasına rağmen evet...
BAŞKAN :Büyükşehir Belediyesi işte muhalefet

belediyelerle uyumlu çalışıyor mu, çalışmıyor mu? Tam yeri denk geldi. Gerekirse Komisyon 
Raporunun hilafına ilçe belediyemiz, Döşemealtı belediyesi bir talepte bulunursa biz ona da 
evet diyoruz. Dolayısıyla ilçe belediyesinden geldiği şekliyle oylarınıza arz ediyoruz 
44.maddeyi. Evet değerli arkadaşlar, 44.maddemiz de, oy kullanamadın, Muhammet...

Üye Cansel TUNCER :44.maddeyi oyladık Başkanım. 44’ü oyladık.
BAŞKAN :44’ü oyladık.
Üye Cansel TUNCER :Evet.
BAŞKAN :Son madde. Tamam.
Üye Cansel TUNCER :43 dediniz de...
BAŞKAN :43 mü dedim. Özür dilerim. 44.madde

Komisyon Raporu, pardon, belediyesinden geldiği şekliyle kabul edilmiştir. Hayırlı olsun.
de

(Ak Parti 36 kabul oyu, CHP 14 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

BAŞKAN :Böylelikle bütün gündem maddelerimizi devam
oturumunda tamamlamış oluyoruz. Bir dahaki toplantı tarihi arkadaşlar.

Yazıîşl.veKar.Dai.BşkT.BAYRAKTAR:10 Eylül Pazartesi, Eylül, 2018... Saat 14.00 
Başkanım.

BAŞKAN : 10 Eylül Pazartesi günü saat 14.00’te yeniden
toplanmak üzere meclis toplantımızı kapatıyorum. Aldığımız bütün kararların Antalya’mıza, 
vatanımıza, milletimize, hemşerilerimize hayırlı ve uğurlu olmasını bir kez daha temenni

Büyükşehir Belediye Başkanı
HaİîkOZTURK 

Divan Katibi
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